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Človek je vsota vseh knjig, ki jih je 
prebral

Ste že opazili, da imajo, kar nemalokrat lah-
ko vidimo v filmih, premožni ljudje velike knjižni-
ce? Menite, da jih imajo zato, ker si jih lahko pri-
voščijo (po teoriji, da so knjige drage), ali pa so 
morda premožni zato, ker že od nekdaj veliko 
berejo?

Stari rek pravi, da je človek vsota vseh knjig, 
ki jih je prebral. V tem je zagotovo veliko resnice. 
Branje vsakemu človeku bogati besedni zaklad, 
vsaka beseda, ki se je naučimo, pa lahko pred-
stavlja novo idejo.

Ljudje, ki živimo v 20. in 21. stoletju, imamo 
veliko srečo, da nam je preko knjig dostopno 
skoraj vse znanje tega sveta. Samo pomislite, 
kako težko se je bilo izobraževati v prejšnjih sto-
letjih, ko knjig še niso imeli. Danes lahko v nekaj 
urah spoznamo bistvo in ugotovitve raziskav, ki 
so potekale več let, morda celo več desetletij.

Toda ali znamo in želimo izkoristiti to pred-
nost? Bodo Schäfer, vplivni nemški podjetniški 
in finančni svetovalec, pravi, da bi moral vsak, 
ki želi v življenju uspeti, redno brati knjige s pe-
tih ključnih področij: zdravja, odnosov, čustev, 
financ in smisla življenja oziroma poslanstva. 
Vsa našteta področja so enako pomembna. 
Brez zdravja je vse ostalo nič. Brez dobrih od-
nosov je človek osamljen in nesrečen. Kdor ne 

obvlada svojih čustev, neprestano zahaja v kon-
flikte. Brez finančne pismenosti ljudje živijo v po-
manjkanju in revščini. Smisel življenja pomeni 
delati tisto, kar te veseli, s čimer izkoriščaš svoje 
talente in kar koristi drugim.

Če bi vsak teden prebrali eno knjigo, bi to po-
menilo 50 knjig na leto, v petih letih bi to pome-
nilo 250 knjig. Mislite, da bi vas znanje iz 250 
knjig kaj spremenilo? Lahko ste prepričani. »To-
da nimam časa, da bi toliko bral!« vas že slišim, 
kako ugovarjate. Prva knjiga, ki bi jo morali pre-
brati, je knjiga o hitrem branju. Z njeno pomočjo 
in vajo boste lahko prebrali tisoč besed na mi-
nuto, kar pomeni, da boste knjigo s 300 stranmi 
prebrali v dveh urah.

Bodo Schäfer ima v zvezi s knjigami še en do-
ber nasvet. Vedno, kadar srečate zanimivo ose-
bo, jo povprašajte o dveh ali treh najzanimivej-
ših knjigah, ki jih je prebrala. Če imate dovolj ča-
sa, povprašajte, zakaj se ji te knjige zdijo najbolj-
še. Tako boste v nekaj minutah dobili povzetek 
vsebine in ugotovili, ali bi lahko bile te knjige za-
nimive in koristne tudi za vas.
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Tema tedna

V APRILU PRAZNUJEJO KNJIGE

Mladi posegajo po slovenski avtorjih, 
odrasli raje po lahkotnih romancah

Petra Širko Poljanšek, prof., direk-
torica Osrednje knjižnice Mozirje:

»V Osrednji knjižnici Mozirje se v le-
tošnjem letu poznajo varčevalni ukre-
pi s strani države, saj so nam na Mi-
nistrstvu za izobraževanje, znanost, 
kulturo in šport zmanjšali finančna 
sredstva za nakup knjižničnega gra-
diva. Ocenjujemo, da bomo zaradi te-
ga primorani kupiti okoli tristo enot 
knjižničnega gradiva manj kot lan-
sko leto.

Kljub temu bo naše vodilo še na-
prej izgradnja aktualne in vsebinsko 
bogate zbirke, pri kateri bomo upo-

števali predvsem informacijske, izobraževalne in kulturne potrebe uporab-
nikov. Nezahtevno in bolj iskano leposlovno gradivo ter poljudne strokov-
ne vsebine za otroke bomo kupili v več izvodih, medtem ko bo ostalo stro-
kovno gradivo, ki je dražje in manj iskano, na voljo v enem izvodu za celo-
tno mrežo knjižnic v dolini.

Veseli nas, da je Občina Ljubno uspešno kandidirala na javnem razpisu 
Zavoda RS za zaposlovanje za javno delo in dobila v letu 2012 odobreno 
eno delovno mesto pomoč v knjižnici. Čas odprtosti ljubenske knjižnice se 
bo tako povečal za šest ur tedensko, poleg tega pa bosta izposoja in vra-
čanje knjižničnega gradiva mogoča tudi v času odprtosti javne e-točke, ki 
se nahaja v knjižnici. Knjižnica na Ljubnem bo v obdobju od aprila do de-
cembra 2012 odprta vsak dan v tednu, s čimer se bosta povečala obisk in 
izposoja gradiva. Knjižnica bo tako še lažje komunicirala z okoljem in za-
dovoljevala potrebe uporabnikov, kar je njena najpomembnejša naloga.

Prav tako smo veseli, da nas druge občine podpirajo v prizadevanjih za 
kvalitetno izvajane knjižničarske dejavnosti in nam v okviru razpoložljivih 
sredstev zagotavljajo približno takšen obseg financiranja kot v preteklih le-
tih. Trudili se bomo, da bo naša dejavnost tudi naprej potekala kakovostno 
in v dobrobit vseh uporabnikov.«

V aprilu sta knjigi in književnosti posvečena kar dva svetov-
na dneva. 2. aprila smo obeležili mednarodni dan knjig za otro-
ke, 23. aprila pa se bo svetovni dan knjige in avtorskih pravic. 
Zgornjesavinjčani po knjigi radi posežemo, dokaz za to je tudi 
podatek, da je v Osrednjo knjižnico Mozirje (OKM) vpisanih 35 
odstotkov vseh prebivalcev naše doline, od tega jih aktivno be-
re 24 odstotkov. V knjižnici se zato trudijo, da bralcem ponudi-
jo širok izbor kvalitetnega branja in jih k prebiranju spodbudijo 
tudi s pomočjo zanimivih projektov. 

ZGORNJESAVINJČANI 
S KNJIGO V ROKI

Eden takšnih projektov je tudi 
Bralna značka za odrasle, ki pod 
sloganom Zgornjesavinjčani s knji-
go v roki poteka že sedem let, to-
kratni cikel skupnega branja se s 
svečano podelitvijo priznanj uspe-

šnim bralcem zaključuje v torek, 
17. aprila. Takrat bo v gosteh zna-
ni gledališki igralec Anatol Štern, 
ki se bo zbranim na prireditvi pred-
stavil z monodramo Matjaža Kme-
cla Levstikovo zmerjanje narodnih 
prvakov. 

Bralna značka za odrasle je naj-

bolj uspešen bralni projekt OKM. V 
zadnjem letu je s seznama tridese-
tih knjig skupaj prebiralo že oko-
li sto članov knjižnice. Število bral-
cev, ki se priključujejo bralni znač-
ki za odrasle, v vseh teh letih kon-
stantno narašča. Pod sloganom 
Zgornjesavinjčani s knjigo v roki 
poteka projekt Beremo slovenske 

avtorje, ki se mu je lani priključilo 
49 bralcev, projekt uspešno teče 
tudi letos.

URE PRAVLJIC POTEKAJO PO 
VSEJ DOLINI

Zaposleni v Osrednji knjižnici 
Mozirje v vseh sedmih krajevnih 
knjižnicah redno pripravljajo ure 
pravljic od oktobra do konca ma-
ja. Z obiskovanjem ur pravljic otro-
ci na zabaven način navežejo pri-
sten stik s knjižnico, kar je najbolj-
ša popotnica za vzgojo dobrega 
bralca. V lanskem letu so zabe-
ležili skoraj osemsto obiskov ur 
pravljic, število pravljičarjev pa le-
po narašča. V knjižnicah prebira-
nju pravljice sledi ustvarjalna de-
lavnica.

KAJ BEREMO 
ZGORNJESAVINJČANI?

Statistični podatki za leto 2011 
kažejo, kakšno čtivo je med Zgor-
njesavinjčani najbolj priljubljeno. 
Med slovenskimi avtorji leposlov-
ne literature sta bila v lanskem le-
tu največkrat izposojena Romana 
Berni in Igor Karlovšek, to pa sta tu-

di edina dva slovenska avtorja, ka-
terih romana Stava in Gran Cana-
ria sta se uvrstila na seznam stotih 
najbolj izposojenih romanov v lan-
skem letu v Knjižnici Mozirje. Naj-
bolj priljubljeno čtivo so še vedno 
lahkotnejše romance avtoric Ju-
lie Garwood, Kathleen Woodiwiss, 
Sandre Brown in Amande Quick. 

Precej bolj po slovenskih avtor-
jih posegajo otroci. Stripi Mikija 
Mustra vsako leto kraljujejo na vr-
hu seznama najbolj izposojenega 
mladinskega čtiva. Sledi mu Pri-
mož Suhodolčan, ki ima med stoti-
mi najbolj branimi mladinskimi de-
li kar devet svojih knjig. Pogosto so 
izposojena tudi dela Svetlane Ma-
karovič in Janje Vidmar. 

Tatiana Golob

Mladi bralci radi povprašajo po delih Mikija Mustra in Primoža 
Suhodolčana.
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Aktualno

OBČINA MOZIRJE

Prodaja manjših parcel 
dobrodošla za proračun
Na Občini Mozirje so se odlo-

čili za odprodajo nekaterih par-
cel, ki jim same zase ne koristi-
jo, lastnikom sosednjih zemljišč 
pa bi lahko koristile za različne 
namene. Prav tako so se odločili 
za prodajo poslovnih prostorov v 
večstanovanjskem objektu Na tr-
gu 12. Prodaja parcel bi v občin-
sko blagajno prinesla nekaj manj 
kot 78.000 evrov, nepremični-
na je ocenjena na dobrih 34.000 
evrov, prodaja se bo izvedla z jav-
no dražbo. Občina bo kupila del 
zemljišča ob pokopališču zara-
di izgradnje pločnika proti poko-
pališču. Skupno se bo tako v ob-
činski proračun steklo blizu 108 ti-
soč evrov. 

Omenjena zemljišča je občina 
po cenitvi ponudila zainteresira-

nim lastnikom sosednjih zemljišč. 
Cene so zelo različne, so pa odvi-
sne od lege in velikosti parcel. Po-
slovne prostore Na trgu sta zaradi 
visokih stroškov ogrevanja zapusti-
la dva najemnika, tretji se zanima 
za nakup lastnih prostorov, a mu ti 
ne ustrezajo. Nepremičnino je oce-
nil sodni cenilec, nekaj potencial-
nih kupcev pa je že izkazalo interes 
po nakupu. 

Prodajo nepotrebnih občinskih 
zemljišč so mozirski svetniki poz-
dravili. Predlagali so, naj se še na-
prej prodajajo majhne parcele, ki 
občini ne koristijo. Nekoliko mote-
ča se jim je zdela ponekod nizka 
cena kvadratnega metra prodaja-
nih parcel in visoka cena za kuplje-
no parcelo. 

Štefka Sem

DOHODNINA 2011

Rok za pritožbe je 15 dni 
od vročitve

Davčna uprava RS (DURS) je 
zadnji delovni dan v marcu odpo-
slala prvi sveženj informativnih iz-
računov dohodnine za leto 2011. 
V prvi tranši so bili izdani izraču-
ni 527.366 zavezancem. Kdor se 
z izračunom ne strinja, mora ugo-
vor vložiti v petnajstih dneh po pre-
jemu izračuna. 

Vsem upravičencem iz prve po-
šiljke informativnih izračunov bo 
davčna uprava preplačila nakaza-
la na bančne račune 28. maja. De-
nar DURS nakaže na najnovejši ve-
ljavni račun, ki ga je posameznik 
– zavezanec odprl pri banki v Slo-
veniji. Zavezanec pa lahko davčni 
upravi na posebnem obrazcu – Iz-

java o določitvi transakcijskega ra-
čuna – sporoči, na kateri račun naj 
mu ta vrne preplačilo. To je potreb-
no storiti do roka za ugovor. 

Zavezanci, ki bi morali dohodni-
no doplačati, morajo to storiti do 
31. maja. Tisti pa, ki bodo izraču-
nu ugovarjali, naj dohodnine ne 
doplačujejo. Prav tako pa davč-
na uprava do predvidenega roka, 
to je 28. maja, ne bo vrnila prepla-
čane dohodnine tistim, ki bodo iz-
računu iz kakršnega koli razloga 
ugovarjali. Če zavezanec ne ugo-
varja v roku, informativni izračun 
postane odločba o odmeri doho-
dnine.

Marija Lebar

ZGORNJESAVINJSKA KMETIJSKA ZADRUGA MOZIRJE 

V Mozirju tržnica s ponudbo kmečkih dobrot 
vsako sredo

Za tržni čas so določili sredo od 9. do 12. ure, potem ko so v 
PC Ljubija preverili obisk v njihovi poslovalnici in je bila frekven-
ca kupcev med tednom v tem času najvišja. V zadružnem centru 
pa bodo za svoje kupce v času delovanja kmečke tržnice pripra-
vljali posebne akcije in ugodno ponudbo iz rednega prodajane-
ga programa.

Na kmečki tržnici v Mozirju so se predstavili preverjeni ponudniki kmečkih 
dobrot. (Foto: Marija Lebar)

V sredo, 4. aprila, je v Mozirju 
spet zaživela kmečka tržnica. To-
krat na prostoru pred prodajnim 
centrom v Ljubiji. Če gre soditi po 
prometu prvega dne, je tržnica za 
Mozirjane in ostale kupce dobro-
došla. V Zgornjesavinjski kmetijski 
zadrugi (ZKZ) Mozirje razmišljajo, 
da bi kmečkim ponudnikom omo-
gočili prodajo tudi v drugih krajih 
Zgornje Savinjske doline.

Po besedah poslovodkinje PC 
Ljubija Milene Irmančnik, se je za-
misel, kako kmetijam pripomoči k 
dodatnemu zaslužku, porodila ne-
kje v začetku letošnjega leta. Ker 
so Mozirjani večkrat izrazili potre-
bo po takšnih nakupih, so v zadru-
gi ponudili prostor za tržnico pred 
njihovim prodajnim centrom, obči-
na pa je zagotovila stojnice. 

»Ponudniki so nosilci dopolnil-
nih dejavnosti na kmetiji in ima-
jo ustrezno dokumentacijo pa tudi 
izkušnje s prodajo na podobnih tr-
žnicah v drugih krajih,« je povedala 
Irmančnikova. »Prav je, da je kup-
cem dana priložnost kupovati do-
mače in preverjeno kakovostne iz-

delke in pridelke tukajšnjih kmetij, 
saj bodo oboji, tako kmetje kot po-
trošniki, imeli korist. Z roko v roki in 
s pozitivno energijo bomo naredili 
nekaj dobrega za zdravje in mate-
rialno stanje naših ljudi,« je prepri-
čana Milena Irmančnik. 

Direktor ZKZ Andrej Presečnik je 
dejal, da bo zadruga v primeru po-
zitivnih izkušenj iz Mozirja pripra-
vila podobne tržnice s kakovostno 

lokalno ponudbo, le v manjšem ob-
segu, tudi pred zadružnimi trgovi-
nami v drugih krajih doline, najprej 
v Gornjem Gradu in na Ljubnem ob 
Savinji. V Lučah bo po preselitvi za-

družne trgovine na novo lokacijo 
na tako sproščenem prostoru pro-
stor za tržnico uredila občina.

Po Presečnikovih besedah pri-
pravlja mozirska izpostava Kme-
tijsko gozdarskega zavoda Celje v 
bližnji prihodnosti več izobraževanj 
na temo pridelave zelenjave na 
kmetijah s ciljem pridelave tržnih 
viškov. Če se bo pridelava izkaza-
la za uspešno, v ZKZ razmišljajo o 
tem, da bi to zelenjavo kupcem po-
nudili tudi v zadružnih trgovinah. 
Vendar pa je za tak način prodaje 
treba zadostiti zahtevnejšim pred-
pisom, zagotoviti pa bi bilo treba 
tudi nekaj organizacijske podpore 
za pridelovalce. Če bi pridelava ste-
kla v zadostnem obsegu, meni Pre-
sečnik, bi bilo v prihodnosti smisel-
no, da se pridružijo slovenskemu 
zelenjadarskemu združenju. 

Marija Lebar
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Iz občin, Gospodarstvo 

OBČINSKI SVET GORNJI GRAD

Svetniki soglasno zavrnili podražitev daljinskega 
ogrevanja

Podjetje Eko toplota energeti-
ka je od avgusta 2009 odgovorno 
za toplotno oskrbo v Gornjem Gra-
du. Preko osemkilometrskega toplo-
vodnega omrežja oskrbujejo 120 
objektov. Cena daljinskega ogreva-
nja se v Gornjem Gradu ni spreme-
nila vse od leta 2007, a po zavrnitvi 
predloga za povišanje cene s strani 
občinskega sveta, se to ne bo zgo-
dilo niti z mesecem aprilom ali juni-
jem. Občinski svet bi moral za povi-
šanje cene toplotne energije za na-
mene daljinskega ogrevanja za ta-
rifne odjemalce dati soglasje, a je 
vseh enajst svetnikov temu naspro-
tovalo. Izvajalec – Eko toplota ener-
getika je s strani gospodarskega 
ministrstva že prejel soglasje za po-
višanje cen, a ni preskočil zadnje 
ovire na tej poti, občinskega sveta.

SUROVINE DRAŽJE ZA 
23 ODSTOTKOV

Podjetje sta zastopala direktor 
Thomas Rogatschnig in Marjeta 
Pretnar Čop. Predstavila sta gradi-
vo, v katerem so bili podani razlo-
gi za podražitev. Prav tako sta pre-
dložila obrazec za izračun nove ce-

ne za tarifne odjemalce, usklajen 
z ministrstvom. Predvsem sta po-
udarjala, da se je cena surovine 
(biomasa) od leta 2009 povečala 

za 23 odstotkov, medtem ko se ce-
na za odjemalce ni spremenila že 
od leta 2007. Predlagana nova ce-
na naj bi bila višja za okrog 13 od-
stotkov, za enodružinsko hišo bi to 
pomenilo mesečno okrog 20 evrov 
večjo položnico preko celega leta. 

Kako konkurenčno bi bilo daljin-
sko ogrevanje v Gornjem Gradu tu-
di z višjo ceno, sta predstavnika 

Eko toplote prikazala s primerjavo 
cen v nekaterih drugih krajih. Kljub 
podražitvi naj bi bilo ogrevanje v 
Gornjem Gradu še vedno med naj-

cenejšimi, le v dveh krajih od 15-tih 
na seznamu, je ogrevanje cenejše. 
Omenjala sta tudi, da se s stranka-
mi dogovarjajo glede plačil, v koli-
kor imajo finančne težave. 

PREDLOG POSTOPNEGA 
VIŠANJA CENE

Svetniki se s podatki niso stri-
njali, saj so sami ugotovili, da je 

še kar nekaj krajev, kjer se prebi-
valci ceneje ogrevajo. Omenja-
li so, da je čas za podražitve ne-
primeren in da je po njihovih iz-
računih podražitev višja. Prav ta-
ko so glede na podatek, da se je 
v zadnjih dveh letih na daljinsko 
ogrevanje priklopilo le pet odje-
malcev, omenili, da se vedno več 
ljudi odloča za ogrevanje na trda 
goriva, saj je to še vedno ceneje 
kot daljinsko ogrevanje. Poleg te-
ga so bili mnenja, da bo podra-
žitev zelo negativno vplivala na 
stroške ogrevanja za občino, ki 
je največji odjemalec. Na sistem 
daljinskega ogrevanja so priklju-
čeni sami, šola in vrtec. 

Predlog svetnikov, da bi se cena 
dvigovala počasi, ne toliko na en-
krat, ni padel na plodna tla. Rogat-
schnig je podal ponudbo, da pre-
dlagana cena ostane, a se name-
sto s prvim aprilom prične zaraču-
navati prvega junija, saj je druga-
če ogrožen nakup zalog biomase. 
Svetniki se tudi s to ponudbo niso 
strinjali in so soglasno zavrnili pre-
dlog nove cene.

Štefka Sem

TURISTIČNA AGENCIJA MEDEA TURIZEM

Vse ugodnosti velikih agencij na enem mestu

Helena Žagar se je odločila posredovanje turističnih aranžmajev približati 
prebivalcem naše doline. (Foto: TG)

Konec marca je Mozirje posta-
lo bogatejše za novo storitveno 
dejavnost, in sicer je v Grabnerje-
vi hiši svoja vrata odprla Turistična 
agencija Medea turizem. Njena la-
stnica Helena Žagar, vsem, ki ljubi-
jo potovanja, obljublja pester izbor 
turističnih aranžmajev, saj sodelu-
je z vsemi velikimi in prepoznavni-
mi turističnimi agencijami, poleg 
tega pa je v Medea turizmu mo-
goče urediti potovalne aranžmaje 
povsem po želji stranke.

V Zgornji Savinjski dolini ponud-
ba s področja turizma že od nekdaj 
zaostaja, zato se je Helena Žagar, 
po izobrazbi diplomirana organiza-
torka turizma, odločila posredova-
nje turističnih aranžmajev približati 
prebivalcem naše doline in jim po-
nuditi možnost rezervacije počitnic 
brez napornega obiskovanja turi-
stičnih agencij po večjih slovenskih 

programov za zaključene skupine 
in prilagajanje aranžmajev željam 
stranke, prav tako svojim strankam 
ponuja obročno odplačevanje do 
24 obrokov. Žagarjeva tudi sama 
rada potuje, precej privlačnih de-
stinacij pozna iz lastnih izkušenj, in 
to je poleg prijaznega pristopa njen 
adut pri svetovanju izbire sanjskih 
počitnic.

Medea turizem poleg klasič-
ne turistične ponudbe Zgornjesa-
vinjčanom posreduje tudi pri na-
kupu vstopnic za glasbene kon-
certe, gledališke predstave in pri-
reditve po Sloveniji. Želja Žagarje-
ve pa je, da poleg omenjenih stori-
tev sčasoma prične privabljati turi-
ste tudi v našo dolino, katera s svo-
jo bogato naravno danostjo lahko 
veliko ponudi še tako zahtevnemu 
popotniku.

TG

mestih. Medea turizem namreč so-
deluje z vsemi prepoznavnimi tu-
rističnimi agencijami, ki delujejo v 
Sloveniji, zato lahko svojim stran-
kam ponudi povsem iste aranž-
maje, ugodnosti in potovalne akci-
je, za isto ceno, kot jih ponujajo ve-

čje agencije. Prednost Medea turiz-
ma pa je še v tem, da lahko stran-
ka na enem mestu izbira med naj-
boljšimi ponudbami številnih agen-
cij in si tako prihrani čas in strošek 
obiskovanja agencije za agencijo. 
Agencija poskrbi tudi za pripravo 

Thomas Rogatschnig in Marjeta Pretnar Čop nista prepričala 
gornjegrajskih svetnikov, da bi potrdili povišanje cene daljinskega 

ogrevanja. (Foto: Štefka Sem)
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OBČINA LJUBNO

V okolici šole bo stal 
prikazovalnik hitrosti

Konec marca so bili objavljeni 
rezultati javnega razpisa za name-
stitev prikazovalnikov hitrosti »vi vo-
zite …« podjetja Goodyear Dunlop 
Sava Tires. Na razpis se je v febru-
arju prijavila tudi Občina Ljubno in 
bila uspešna. 

Med številnimi prijavljenimi je bi-
lo izbranih 13 občin, med njimi tu-
di ljubenska. Prikazovalnik hitrosti, 
ki na digitalnem displeju prikaže iz-
merjeno hitrost vozila, bodo zaen-
krat postavili v območju Osnovne 
šole Ljubno ob Savinji. Ker je na-
prava prenosna, jo bodo sčasoma 
postavljali tudi na drugih lokacijah.

»S postavitvijo prikazovalnika 

hitrosti v območju Osnovne šo-
le Ljubno ob Savinji in tudi na dru-
gih pomembnih točkah v prometu 
bo izpolnjen še eden od pomemb-
nejših elementov programa za var-
nost prometa na lokalni ravni, ki bo 
dejansko prispeval k povečanju 
varnosti otrok na poti v šolo ali vr-
tec, kot tudi drugih udeležencev v 
prometu. Verjamemo, da se bodo 
hitrosti na teh najbolj kritičnih ob-
močjih, kjer se dnevno nahaja ve-
liko otrok in drugih udeležencev v 
prometu, zmanjšale in posledično 
izboljšala prometna varnost,« je iz-
javil župan Franjo Naraločnik.

Marija Lebar

3. MEDNARODNI FESTIVAL MEDGENERACIJSKEGA SODELOVANJA

Predstavili evropske in domače projekte 

Med udeleženci festivala medgeneracijskega sodelovanja so bile tudi 
predstavnice iz Zgornje Savinjske doline (Foto: Jože Miklavc)

V Velenju, v vili Bianci je 29. in 
30. marca potekal 3. Mednarodni 
festival medgeneracijskega so-
delovanja v organizaciji Andrago-
škega društva Univerza za III. ži-
vljenjsko obdobje Velenje in Inštitu-
ta Integra, inštituta za razvoj člove-
ških virov s podporo Mestne obči-
ne Velenje. Dvodnevni festival je bil 
namenjen predstavitvi evropskih 
in domačih projektov ter dobrih 
praks, udeležili pa so se ga pred-
stavniki različnih institucij, zainte-
resirane javnosti ter priznani do-
mači in tuji strokovnjaki. 

Predstavljena so bila izhodi-
šča festivala ter smernice za de-

lovanje v prihodnjih letih. Sodelo-
vali so tudi predsednica univerze 
Marija Vrtačnik, direktorica Inšti-
tuta Integra Sonja Bercko, pred-
sednik AGE Platfom Europe Mar-
jan Sedmak in drugi. Obravnava-
ne tematike: Ali je medgeneracij-
ski dogovor mogoč, projekt So-
wskills – povezovanje generacij 
in skupnosti, Out of Forty, Prosto-
voljstvo v kulturi je način življe-
nja, Happiness – nova spozna-
nja kognitivne znanosti so zaklju-
čili z delavnico projekta Sowskills 
ter predstavitvijo razstave likovni-
kov Gambatte.

Jože Miklavc

ZAVAROVALNICA ADRIATIC SLOVENICA

Teden odprtih vrat ob 20-letnici PE Celje

Predsednik uprave Adriatic Slovenice Gabrijel Škof (desno) in direktor 
celjske poslovne enote Srečko Dobelšek sta zadovoljna z lanskoletnim 

poslovanjem zavarovalnice. (Foto: Helena Kotnik)

V zavarovalnici Adriatic Sloveni-
ca (AS) poslovno leto 2011 ocenju-
jejo kot uspešno, saj so v tem ob-
dobju povečali svoj tržni delež (AS 
je druga največja slovenska zava-
rovalnica), v celjski poslovni eno-
ti pa s tednom odprtih vrat obele-
žujejo 20-letnico poslovanja. Ob 
tej priložnosti so Centru za social-
no delo Celje podelili donacijo v vi-
šini 3.000 evrov za nakup novega 
avtomobila za prevoz otrok.

Največji delež zbrane premije 
zavarovalnice AS na slovenskem 
trgu predstavljajo premoženjska 
zavarovanja, sledijo zdravstvena 
in življenjska zavarovanja. V letu 
2011 so obračunali za skoraj 266 

milijonov evrov premij in izplača-
li za dobrih 182 milijonov evrov 
škod. Zavarovalnica postavlja svo-
je stranke v središče delovanja, za-
to nenehno razvijajo in posodablja-
jo svojo storitve. Med slednjimi ve-
lja omeniti novost, ki je konkuren-
ca še nima, in sicer možnost skle-
nitve zavarovanja Tujina AS preko 
mobilnega telefona ter nov interak-
tivni portal, ki zavarovancem med 
postopkom reševanja škodnega 
primera omogoča dvosmerno ko-
munikacijo s skrbnikom.

Direktor poslovne enote Celje 
Srečko Dobelšek poudarja, da je v 
minulih 20 letih zavarovalnica AS 
nenehno rasla – tako po številu za-

varovancev kot tudi po številu pro-
dajnih mest v regiji in številu zapo-
slenih, slednjih je sedaj že več kot 
80. Poleg lastnih izpostav ima za-
varovalnica v regiji še deset poo-
blaščenih agencij. V letu 2011 so 
zbrali za 26 milijonov evrov zava-
rovalnih premij in izplačali za 19 
milijonov evrov škod. 

Celjska poslovna enota zavaro-
valnice AS je tesno vpeta v okolje, 
kjer deluje; podpirajo številne pro-
jekte na področju športa (med dru-

gimi tudi Rokometni klub Nazar-
je), zdravstva, kulture, izobraževa-
nja in humanitarnih dejavnosti. Te-
den odprtih vrat, ki poteka od tor-
ka, je bogat z izobraževalnimi, dru-
žabnimi in humanitarnimi dogod-
ki, zaključili pa ga bodo jutri, v so-
boto, 14. aprila, s celodnevnim sre-
čanjem na avtomobilskem poligo-
nu na Ljubečni pri Celju, kjer bodo 
pripravili pestro dogajanje z žreba-
njem nagrad.

Helena Kotnik
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OBČINA NAZARJE

Motika, grablje in lopata so najboljši recept za 
dolgo življenje

Konec marca je županja Majda 
Podkrižnik obiskala in s skromnimi 
darili razveselila tri najstarejše kra-
jane v vsaki od treh nazarskih kra-
jevnih skupnosti. Čilost in življenj-
ski optimizem sta skupna imeno-
valca teh v življenju dozorelih ljudi. 
Obiskom so se pridružili tudi pred-
sedniki krajevnih odborov. 

V Nazarjah je županjo spre-
mljal predsednik KO Matej Pečov-
nik. Najstarejša krajanka je Mari-
ja Bele s Prihove, po domače pri 
Štoru, rojena leta 1921. Imela je 
pet otrok, že dolga leta je vdova. 
Še vedno sama vodi svoje gospo-
dinjstvo, v pomoč pa ji je najmlaj-
ši sin Miran, ki živi s svojo druži-
no v isti hiši. Tudi drv si še nase-
ka sama. Prijazno se nasmehne 
in pravi, da je najboljši recept za 
dolgoživost delo. Njen konjiček je 
vrt. »Motika, lopata, kuhalnica, pa 
preveč ne smeš poslušati, kaj vse 
in kje vse te boli,« je izdala svoj re-

cept optimistična Marija Bele.
V KS Kokarje je najstarejša kra-

janka Angela Cigale, ki živi v Poto-
ku pri Šoštarjevih. To so njeni daljni 
sorodniki, vendar izredno lepo skr-
bijo za Angelo, ki je že od rojstva in-
validna. Rojena je bila leta 1918, 
dolgo je živela v skupnem gospo-
dinjstvu s sestro. Ta jo je naučila tu-

di pisati in brati, saj Angela ni hodi-
la v šolo. V sedanji družini je opra-
vljala lažja gospodinjska dela, že 
nekaj let pa je na invalidskem vo-
zičku, nekoliko ji peša tudi spomin. 
Zanjo izredno požrtvovalno skrbi 
sorodnik Robert Cigale, še posebej 
pa njegova žena Katja. Službo sta 
si uredila tako, da se izmenjujeta, 
da je nekdo vedno pri teti Angeli, ki 
sama ni več pokretna.

V Šmartnem ob Dreti je najsta-
rejši krajan Štefan Farkaš. Skupaj 
z županjo in predsednikom KO Mi-
rom Brezovnikom ga je obiskal tu-
di predsednik šmarških upokojen-

JAVNI ZAVOD ZA TURIZEM, KULTURO, ŠPORT IN MLADINO OBČINE MOZIRJE

Lani organizirali dva uspešna dogodka
Javni zavod TKŠM občine Mozirje 

je bil ustanovljen leta 2007. Prva tri 
leta se je pod njegovim okriljem ve-
liko dogajalo. Zavod je po besedah 
predsednika sveta zavoda mag. Pe-
tra Goltnika zapustil direktor. Obči-
na Mozirje je preostale tri zaposle-
ne prezaposlila v občinski upravi, 
zavod pa ni več deloval kot prej. Ker 
pa občini omogoča prijavljanje na 
razpise preko njega, ga niso ukini-
li, ampak so dali zavod »na mirova-
nje«, vsako leto pa podaljšujejo de-

lovanje zavoda tako, da izvolijo no-
vega vršilca dolžnosti direktorja. 

Funkcijo v. d. direktorja brez-
plačno opravljajo zaposleni v ob-
činski upravi. Najprej je bila to Na-
da Brinovšek, do 12. aprila je to de-
lo opravljal mag. Ivo Glušič, po tem 
datumu Jaka Vačovnik. Na zadnji 
občinski seji je to odločitev potrdil 
občinski svet, je pa svetnike bolj za-
nimalo, kakšni so kljub temu stro-
ški zavoda in kaj se je preko zavo-
da izvajalo v zadnjem letu. 

Glušič je povedal, da sta bili pre-
ko zavoda organizirani dve odmev-
ni prireditvi, koncert Perpetuum 
Jazzile in dobrodelni nogometni 
spektakel. Izkupiček slednjega je 
bil namenjen za igrala v vrtcu. Stro-
ški zavoda so bili v preteklem letu 
minimalni, le 360 evrov, imajo pa 
še sredstva v rezervi. 

Tako Peter Habjan kot Jure Re-
penšek sta omenila, da pogrešata 
dejavnost, ki naj bi jo opravljal za-
vod, to je delo z mladino. Repen-

šek je še dodal, da je bil namen ob 
ustanovitvi zavoda dober in bi lah-
ko delovali tako še naprej, a zavo-
du manjka nekdo, ki bi dihal z do-
godki in bi mu bilo to delo blizu. 
Lanski program je bil dober in po-
trebno bi ga bilo nadgrajevati, kaj-
ti dvorana jim to omogoča. »Zavod 
kliče po ljudeh, ki bi to delali s sr-
cem, in ne birokratih,« je omenil Re-
penšek. Svetniki so tudi potrdili no-
ve člane sveta zavoda.

Štefka Sem

cev Štefan Turk. Farkaša so dohi-
teli na poti, ko se je ravno vračal iz 
cerkve. Še vedno se namreč peš 
poda do cerkve ali trgovine v sre-
dišče Šmartnega, ki je oddaljeno 
dober kilometer od njegovega do-
ma. Rojen je bil 1921. leta v Prek-
murju. Ko je spoznal ženo, s katero 
sta že praznovala 60-letnico sku-
pnega življenja, ki je doma z Brda, 

pa sta v Šmartnem kupila domači-
jo. Rodili so se jima štirje otroci. »Ne 
morem se pritoževati. Da je le za si-
lo zdravja, bogati tako nikoli nismo 
bili,« se zadovoljno nasmeje vedno 
optimistični Farkaš, ki v veselje se-
bi in vnukom, ti ga redno obiskuje-
jo, še vedno sam oskrbuje kokoši 
in zajce.

Tekst in foto: Marija Lebar

Živahni Štefan Farkaš (drugi z desne) se je obiskovalcev razveselil.

Marija Bele meni, da je recept za dolgoživost veselje do dela.

Angela Cigale večino dneva preživi na vozičku.
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KNJIŽNICA MOZIRJE

Dokument o grozotah vojne, ki se bere kot roman

DRUŠTVO UPOKOJENCEV MOZIRJE

Varčevanju navkljub 
smelo z načrti za to leto

Marija Napret – Hribarjeva Mimika (desno), glavna junakinja zadnje knjige 
Branka Zupanca, se je dotaknila poslušalcev s svojo življenjsko zgodbo. 

(Foto: Roman Mežnar)

V Galeriji Mozirje je tamkajšnja 
knjižnica konec marca pripravila 
predstavitev dveh knjig Branka Zu-
panca. V obeh je obudil spomin na 
drugo svetovno vojno, prisotna pa 
je bila tudi Marija Napret – Hribar-
jeva Mimika, glavna junakinja av-
torjeve zadnje knjige. Spremljajoči 
kulturni program je pripravil znani 
harmonikar Franc Žerdoner.

Druga svetovna vojna je pusti-
la neizbrisljiv pečat na življenje lju-
di v Savinjski dolini. Spomin poča-
si bledi, vendar se še vedno najde-
jo tisti, ki skrbijo, da le-ta ne zble-
di. Eden takšnih je tudi Branko Zu-
panc, bolj poznan kot pisec bese-
dil za narodnozabavno glasbo. Je 
član Celjskega literarnega društva 
in član Društva pesnikov slovenske 
glasbe. 

Predstavil je kar dve svoji knji-
gi na temo druge svetovne vojne 
v naših krajih. V prvi, Noč pada na 

čo, da je vzpostavil stik z živo pričo 
tragičnega dogodka, Marijo Napret 
– Hribarjevo Mimiko. Nastal je do-
kument o kruti življenjski poti glav-
ne junakinje, ki se bere kot roman.

Prav Hribarjeva Mimika je bi-
la osrednja gostja na predstavi-
tvi knjige. Doživeto je opisala tra-
gedijo na Igrišah. Poslušalcev se 
je še bolj dotaknila njena življenj-
ska usoda, ki jo je popeljala v zlo-
glasno taborišče Auschwitz. Tam 
je bila priča krutim dogodkom in 
še sama težko verjame, da je osta-
la živa. 

Spomine na vojne čase je neko-
liko ublažil znani harmonikar Franc 
Žerdoner z zaigranimi in zapetimi 
skladbami, ki so se skladale s te-
matiko večera. Branko Zupanc je 
napovedal že svojo tretjo knjigo s 
podobno tematiko. Povezovalka 
večera Vladka Planovšek je literar-
ni večer sklenila z mislijo, da so to-
vrstne knjige pomembne, saj ohra-
njajo spomin na težke čase.

Roman Mežnar

Dobrovlje, je zbral in uredil spomi-
ne svojega očeta, savinjskega pr-
voborca Ludvika Zupanca – Iva. 
Avtor je med pisanjem knjige na-
letel na zapis o tragičnem dogod-

ku na Igrišah, ki se je zgodil v no-
či iz 7. na 8. marec leta 1943. Ta-
krat so nemški okupatorji na Hri-
barjevi domačiji pobili tri partiza-
ne in štiri domačine, preživele pa 
odpeljali v zloglasni celjski Stari pi-
sker. Pisatelj je sklenil napisati knji-
go o dogodku in pri tem imel sre-

Številni mozirski upokojenci na občnem zboru društva (Foto: SP)

V preteklem letu so bili člani mo-
zirskega društva upokojencev ze-
lo aktivni, saj so izvedli nekaj izje-
mno zanimivih akcij, odmevnih ce-
lo v slovenskem prostoru. Tudi za 
leto 2012 načrtujejo izvedbo vseh 
dosedanjih že doslej uveljavljenih 
aktivnosti, dodati pa nameravajo 
še nekaj novih. 

Res je program dela naravnan 
varčevalno, vendar obljubljajo, da 

varčevanje ne bo vplivalo na delo, 
namenjeno članstvu. Uspešno vo-
dijo projekt Starejši za starejše, pla-
nirajo tudi programe, financirane z 
evropskimi sredstvi. Podžupan ob-
čine Mozirje Roman Čretnik pa je 
na njihovem občnem zboru pove-
dal, da bo občina prispevala v bla-
gajno društva toliko, kot bo dopu-
ščal proračun.

SP
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KUD UTRIP REČICA OB SAVINJI

Na čelu ostaja Jože Skončnik

Po mnenju Jožeta Skončnika so 
utripovci nepogrešljiv člen pri 
organizaciji prireditev v okviru 
občinskega praznika. (Foto: MŠ)

V Kulturno-umetniškem društvu 
Utrip so izvolili novo vodstvo, pre-
gledali delo v preteklem obdobju 
in si začrtali smernice za delo v 
letošnjem letu. Društvo bo že tretji 
mandat vodil Jože Skončnik.

V svojem poročilu je zapisal, da 
so v preteklem obdobju opravili ve-
liko dela na področju organiziranja 
različnih dogodkov in s tem obliko-
vali kulturni utrip kraja. Božično-no-
voletni koncert, razstava del aka-
demskega slikarja Emerika Bernar-
da v rečiški osnovni šoli, čitalniški 

večer z dr. Vilibaldom Vengustom 
na Dobrovčevi domačiji, koncert 
harfistke Katje Skrinjar v nazarski 
glasbeni šoli, pogovori Berta Sa-
vodnika z gosti, predavanja dr. Pe-
tra Weissa o rečiški zgodovini so le 
nekatere od odmevnih prireditev, ki 
so jih pripravili utripovci, nepogre-

šljiv člen so pri organizaciji priredi-
tev v okviru občinskega praznika. 

Podali so se tudi na strokovno 
ekskurzijo v Prago in se družili na 
vsakoletnem pikniku. V društvu so 
poskrbeli za arhiviranje v elektron-
ski obliki in pričeli s prenovo sple-
tnih strani. Za njimi pa je že januar-
ski koncert Matije Veninška, večer 
uglasbene slovenske poezije z me-
šanim pevskim zborom Gorenje, 
razstava likovnih del Blanke Štor-
gel in čitalniški večer. 

Marija Šukalo

DRUŠTVO ZGORNJESAVINJSKIH DIABETIKOV MOZIRJE

Prisluhnili predavanju in poročilu o minulem delu

O delu zgornjesavinjskih diabetikov 
je spregovoril predsednik društva 

Anton Venek. (Foto: MŠ)

Člani Društva zgornjesavinjskih 
diabetikov so vsakoletni občni zbor 
razdelili na predavanje o hipoglike-
miji in pregled dela društva. O poja-
vu, ki se razvije, če je v krvi preniz-
ka raven glukoze, in padanju slad-
korja v krvi je spregovorila medicin-
ska sestra Marija Krt ter predstavi-
la najpogostejše vzroke za hipogli-
kemijo. Udeležence je tudi poučila, 
kako prepoznamo znake hipoglike-
mije in kako jo preprečimo. 

O delu društva je spregovoril 
predsednik Anton Venek. Povedal 
je, da so delali po programu dru-
štva in smernicah Zveze diabetikov 

Slovenije. Na preventivnem podro-
čju so za svoje člane pripravili edu-
kativno usposabljanje na Debe-
lem Rtiču. Na okrevanju so se čla-
ni naučili, kako naj bi sladkorni bol-
nik živel doma, da bi lažje obvlado-
val svojo bolezen. Pripravili so tudi 
dva predavanja, in sicer splošno o 
sladkorni bolezni ter o telesni aktiv-
nosti sladkornega bolnika. V okvi-
ru učnih delavnic so izvedli meritve 
povprečnega sladkorja v krvi v ob-
dobju dveh mesecev. V okviru soci-
alnega programa so obiskali vse ti-
ste, ki se njihovih srečanj zaradi bo-
lezni ne morejo udeleževati. 

Pri sladkorni bolezni je zelo po-
membna telesna aktivnost. A v 
društvu zaradi razpršenosti čla-
nov redne vadbe ne morejo orga-
nizirati, so pa zato izvedli tečaj no-
rdijske hoje. V društvu vedo, da je 
za sladkornega bolnika zelo po-
membno psihofizično stanje, za-
to stavijo na številna druženja. 
Njihova dolgoletna naloga je tudi 
spodbujanje šolarjev, da se ude-
ležijo tekmovanj v znanju o slad-
korni bolezni. Tega sta se do se-
daj udeleževali rečiška in mozir-
ska osnovna šola.

Marija Šukalo

SAVINJSKO GOZDARSKO DRUŠTVO

Ob letu gozdov še posebej aktivni

Lani so med drugim prikazali 
sečnjo in spravilo lesa po starem, 
je povedal Lojze Gluk. (Foto: ŠS)

Člani Savinjskega gozdarske-
ga društva so preko celega leta iz-
vajali aktivnosti po vsej Zgornji Sa-
vinjski dolini, je na občnem zboru 
povedal njihov predsednik Alojz 
Gluk. Že vpeljanim aktivnostim, kot 
so Krilca (sadnja avtohtonih dreve-
snih vrst), skrb za gozdne učne po-
ti, pomoč pri organizaciji sekaške-
ga tekmovanja v Lučah in strokov-
nim ekskurzijam, so se pridružile 
še številne druge. 

Lani so s prikazom sečnje in 
spravila lesa po starem sodelovali 
na Flosarskem balu in s prikazom 
sečnje in varnega dela na Lesar-
skem prazniku. Organizirali so po-
hod prijateljstva z Ljubnega v Rad-
mirje z otvoritvijo sadnega drevore-

Savina do Radmirja, je bil poveza-
ti krajane Ljubnega in Radmirja ter 
opozoriti na pot, po kateri je možen 
lep in nezahteven sprehod. Na za-
ključni prireditvi mednarodnega le-
ta gozdov decembra v Nazarjah so 
sodelovali s kratkim predavanjem 
o pogledih gozdarjev na gozd in 
gozdarstvo. V okviru sodelovanja 
društva v Naravovarstveni zvezi 
Smrekovec so aktivno sodelovali 
na sejah, pomagali organizirati in 
se udeleževali aktivnosti. 

Jeseni so na Forštu na Ljubnem 
ob Savinji odigrali prijateljsko no-
gometno tekmo med ekipo goz-
darjev in ekipo predstavnikov ob-
činskih uprav občin Zgornje Sa-
vinjske in Šaleške doline. Po tek-

mi, ki se je končala z zmago goz-
darjev (5:3), so na družabnem sre-
čanju in pikniku pri Ribiškem do-
mu v spomin na mednarodno leto 
gozdov ter dobro sodelovanje vsa-
ki občini podarili sadiko gorskega 
bora – cemprina in jim predlagali, 
da ga naprej podarijo planinskim 
društvom, da jih posadijo ob pla-
ninskih kočah v gorskem prostoru. 

Na ekskurzijah so obiskali Pri-
morsko, Notranjsko in Prekmurje, 
v sodelovanju z občino sta bili no-
vembra s tekstom v angleškem je-
ziku dopolnjeni tabli za Kolenčevo 
lipo in Savinjo na Ljubnem. Gluk je 
predstavil tudi bogat plan dela za 
tekoče leto.

Štefka Sem

da in pokušino tolkca. Namen po-
hoda prijateljstva, ki je potekal iz 
Vrbja in nato po gozdni učni poti 
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GASILSKA ZVEZA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Zlato priznanje zveze Ivanu Grudniku iz Solčave

Od leve: predsednik zveze Janko Žuntar, dobitnik zlate plakete Ivan 
Grudnik, poslanka Janja Napast, župan občine Solčava Alojz Lipnik in 

poveljnik zveze Slavko Bric (Foto: Marija Šukalo)

V Gasilski zvezi Zgornje Savinj-
ske doline je preteklo leto minilo 
delovno. Po besedah predsednika 
Janka Žuntarja so posvečali skrb 
usposabljanju in pridobivanju zna-
nja na različnih tečajih. Komisije so 
skrbele tako za delo z mladino, že-
nami kot veterani.

Kot je povedal poveljnik zve-
ze Slavko Bric, lani v dolini ni bilo 
kakšnega velikega požara ali na-
ravne nesreče, vendar so gasil-
ska društva posredovala v števil-
nih manjših primerih, kjer so ga-
silci nudili pomoč občanom. Bric 
je poudaril, da se število večjih po-
žarov zmanjšuje, povečuje pa se 
gašenje dimniških požarov, za kar 
so odgovorni tudi lastniki stano-

alnosti kot na temeljno izobraže-
vanje. Za usposabljanje skrbijo tu-
di na tekmovanjih in taktičnih va-
jah. Ena odmevnejših je bila sku-
pna vaja vseh prostovoljnih gasil-
skih društev naše doline Mozirska 
planina 2011.

Tudi v letošnjem letu bodo delali 
po ustaljenih tirnicah, saj so jim za 
nemoteno delo v pomoč občine, ki 
so podpisale tripartitne pogod-
be, je bilo slišati na občnem zboru 
zveze. Na njem so podelili tudi zla-
to priznanje zveze. Za posebne za-
sluge pri razvoju gasilstva so jo iz-
ročili Ivanu Grudniku iz Solčave, ki 
je v gasilskih vrstah že več kot šest 
desetletij. 

Marija Šukalo

VELIKONOČNE DELAVNICE V HOTELU PLESNIK

Saša Einsiedler odstrnila svoje skrivnosti
V hotelu Plesnik in širše v Lo-

garski dolini je društvo Planet 
Zemlja v sodelovanju z gostitelj-
skim hotelom v času od 6. do 9. 
aprila organiziralo štiridnevno 
aktivno druženje in velikonočno 
praznovanje. Z osrednjo gostjo 
Sašo Einsiedler, organizatorico 
Ireno Mraz ter direktorico hotela 
Marjano Cvetko so pripravili za-
nimiv program prirejen minulim 
praznikom. 

Kultura v zavetju narave je po-
leg še nekaterih drugih okolju pri-
jaznih projektov v Logarski doli-
ni že prepoznavna oblika turistič-
nih in etnografskih vsebin, ki izo-

bražujejo, zabavajo, nudijo rekre-
acijo v izjemnem naravnem oko-
lju ob dotiku s kulturo ter znanimi 
umetniki in javnimi ustvarjalci. To-
krat so se spomnili vsebin veliko-
nočnega izročila, praznične tradi-
cije družine Plesnikovih, v delav-
nico izdelovanja pirhov pa so pri-
tegnili tudi mlajše goste. Pisan-
ke ter »žegen« so odnesli k blago-
slovu v solčavsko cerkev, okraše-
ni, pobarvani pirhi pa so kasneje 

razstavljeni v hotelu nudili prijetno 
poživitev. 

Osrednja gostja večerov je bi-
la novinarka, publicistka, pevka, 
televizijska voditeljica ter podje-

tnica, trenerka komunikacij, Saša 
Einsiedler. Med drugim je naniza-
la svoje različne izkušnje, uspehe 
in razočaranja ter veščine male-
ga vrtnarjenja, s katerimi se soo-
ča na mali kmetiji, kjer je zažive-

la s številno družino. Predstavila 
se je tudi kot mati petih otrok, ki 
so bili tudi glavni učenci delavni-
ce izdelave pirhov. Sobotni večer, 
ko se je z mamo, estradno ume-
tnico in strokovnjakinjo pogovar-
jal novinar Dnevnika Vito Avgu-
štin, je ponudil izjemno doživetje. 
Kot podlago razgovorom, z im-
provizacijo tudi za angleške go-
ste, je kitarist in pevec Vili Grdo-
dolnik okviril poseben, velikonoč-
ni večer, ki je polepšal praznova-
nje gostom in tudi vsem Plesni-
kovim. Za prijeten zaključek biva-
nja v Logarski je poskrbelo nena-
vadno vreme, nazadnje čudovito 
sonce, ki je za slovo ožarjalo sve-
že zasnežene vrhove.

Jože Miklavc

vanjskih objektov kot tudi dimni-
ška služba. 

Večina gasilskih društev dobro 

skrbi za usposabljanje svojih čla-
nov in jih pošiljajo tako na teča-
je za pridobivanje gasilskih speci-

Z gostjo Sašo Einsiedler se je pogovarjal novinar Vito Avguštin. 
(Foto: Jože Miklavc)

(JM)
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CERKEV SVETEGA JURIJA MOZIRJE

Spevi velikega tedna navdušili

Pevci in pevke Koralnega zbora Akademije za glasbo Univerze v Ljubljani 
pod vodstvom prof. Toneta Potočnika so se s petjem spomnili na 

Kristusovo trpljenje. (Foto: Marija Šukalo)

Glasbena šola Nazarje je pred-
zadnji četrtek v marcu pripravila 
koncert Gregorijanskega korala. V 
cerkvi svetega Jurija v Mozirju so 
nastopili pevci in pevke Koralne-
ga zbora ljubljanske akademije za 
glasbo pod vodstvom profesorja 
Toneta Potočnika. Pripravili so spe-
ve velikega tedna in glasbene pri-
zore Škofjeloškega pasiona. 

Koralni zbor sestavljajo študen-
tje oddelkov za glasbeno pedago-
giko, sakralno glasbo, orgle, kom-
pozicijo in dirigiranje, ki obiskujejo 
ali so obiskovali predmet gregori-
janski koral, ter še nekateri zunanji 
člani. Njihovo poslanstvo je oživlja-
nje tradicije gregorijanskega kora-
la v slovenskem prostoru. Zbor ima 

za sabo mnogo uspešnih nasto-
pov doma in v tujini.

Gregorijanski koral je posebna 
oblika molitve. Predstavlja most 
med besedo, izraženo v molitvi in 
njenim glasbenim izrazom. Njeno 
ozadje je svet tišine. Izraz koralna 
glasba se nanaša na bogato glas-
beno dediščino krščanstva od nje-
nih začetkov skozi ves srednji vek 
do pojava večglasja. 

V mozirski cerkvi so pevci pred-
stavili izbor spevov velikega tedna, 
ki ponazarja Kristusovo trpljenje ter 
bolečino njegove matere Marije in 
prijateljev. Z doživetim nastopom in 
prijetnimi glasovi so navdušili šte-
vilno občinstvo.

Marija Šukalo

CENTER RINKA SOLČAVA

Odprtje razstave in blagoslov velikonočnih simbolov

Blagoslov je opravil lučki župnik Viki Košec. (Foto: Mojca Ošep)

Križi in velikonočni simboli so 
slovenskemu človeku od nek-
daj pomenili prispodobo trpljenja, 

sali. Odziv »razstavljavcev« je bil ve-
lik, prav tako odziv obiskovalcev do-
godka. To je bila prva razstava te vr-
ste, če ne štejemo lanske, ko smo 
razstavili različne jaslice. S takimi te-
matskimi razstavami nameravamo 
nadaljevati.«

Z lastnimi lesenimi skulpturami 
sta sodelovala dva gosta. Zanimi-
va je bila lesena trilogija avtorja Jo-
žeta Strmčnika iz Luč, kateri je be-
sedilo pripisal dr. Karel Gržan. So-
deloval pa je tudi Vlado Cencelj iz 
Velenja, ki les oblikuje z motorno 
žago. Vse skupaj je blagoslovil luč-
ki župnik Viki Košec, razstava pa 
bo odprta do bele nedelje.

Marija Lebar

hkrati pa tudi spodbudo za prema-
govanje življenjskih težav. »Vsak 
človek nosi svoj križ,« je star slo-

venski pregovor. Številni križi, ki jih 
hranijo domačini na Solčavskem, 
imajo svoje zanimive zgodbe, zato 
ni čudno, da je bil odziv na razsta-
vo in blagoslov, ki so ju pripravili v 
petek, 30. marca, tolikšen.

O sodelovanju med Centrom Rin-
ka in društvom Panorama je spre-
govorila Nežka Krivec. Marko Sla-
pnik, direktor Zavoda Center Rinka 
Solčava, pa je dejal: »Postavitev je 
priložnost za tiste, ki so želeli svoje 
velikonočne simbole in križe, ki so 
jih naredili sami ali pa so jih pode-
dovali, ali dobili v dar, pokazati tu-
di drugim. Vsak razstavni eksponat 
ima svojo zgodbo in tiste najzanimi-
vejše smo v nekaj stavkih tudi popi-
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Zgodovina in narodopisje

Piše: Aleksander Videčnik

Prva slovenska založba (5)
Mohorjeva je učila Slovence brati, pisati in peti – F. S. Finžgar

TEŽAVE NA ZAČETKU ZALOŽNIŠKE 
DEJAVNOSTI

Mohorjeva v Celovcu je natisnila prve knjige 
leta 1852 z letnico 1853, razposlali so jih udom 
(naročnikom oziroma članom Društva sv. Mo-
horja). Tedaj so imeli odbor, ki ga je vodil Andrej 
Einspieler, tajnik pa je bil Janežič, torej je šlo za 
oba ustanovitelja društva. V odboru so sodelo-
vali predstavniki vseh škofij slovenskega govor-
nega območja tistega časa. Za množično tiska-
nje knjig, ki bi lahko bile poceni, je bilo daleč pre-
malo udov. Naredili so modro potezo – ustano-
vili so cerkveno bratovščino Družbo sv. Mohor-
ja. Papež Pij IX je bratovščini namenil odpustke. 
Zaradi tega so vključili vsa župnišča na sloven-
skem govornem območju, da so prevzela naro-
čila Mohorjevih knjig. Že leta 1868 je bila nakla-
da 10.448 kompletov (tri knjige, koledar in dvo-
je Večernic). Cena knjig je bila en goldinar, kar 
je bilo primerno za tedanje gmotne razmere na 
naših domačijah. Leta 1918 je bila naklada že 
90.512 kompletov.

BEG IZ CELOVCA
Zgodovinska dejstva so bistveno spremenila 

usodo Družbe sv. Mohorja. Leta 1919 je bil na-
povedan plebiscit, za katerega je bilo jasno, da 
bo izpadel za Slovence slabo, saj je tisti del mi-
rovne komisije, ki je deloval na Koroškem (pol-
kovnik Daun), odkrito podpiral avstrijsko stran. 
Treba je bilo umakniti Mohorjevo tiskarno iz Ce-
lovca. Demontaže so se lotili vojaki generala 
Maistra, ki so potem na železnici z orožjem v ro-
kah izsilili tri vlake dolg transport strojev na Pre-
valje. Transport je spremljala četa slovenske voj-
ske. Ob tem je treba poudariti, da je bilo to de-
janje generala Maistra občudovanja vredno, na-
mreč, kako so vojaki zmogli demontažo tiskar-
skih strojev, kar so sicer delali le izkušeni mon-
terji velikih specializiranih firm.

NA PREVALJAH
Mohorjani so se naselili v rudniških prostorih 

na Lešju. Marljivo so pripravljali vse potrebno za 
delo v tiskarni. Lokacija ni bila najugodnejša, saj 
so bili nekako na robu spodnjega dela Koroške 
in oddaljeni od centrov gospodarstva in kulture. 
Poleg tega so bili izpostavljeni raznim zlonamer-
nim napadom nemških zanesenjakov. Tako so 
jim kar dvakrat zažgali skladišče papirja in dru-
gih surovin. Uredništvo so preselili v Ljubljano 
1922, tam na Trnovem je bil namreč urednik žu-

pnik F. S. Finžgar. Seveda so vodilni Mohorjeve 
družbe želeli čim prej na novo lokacijo bliže sre-
dine Slovenije. Kljub temu so delali in ustvarja-
li na Prevaljah od 3. junija 1919 do 7. decembra 
1927, ko so se selili v Celje.

MLADIKA – DRUŽINSKA REVIJA
F. S. Finžgar je leta 1923 pripravil prvo števil-

ko revije Mladika. Izhajala je vse do prihoda oku-
patorja v Celje. Mladika je bila novost na sloven-
skem območju pa tudi med Slovenci zunaj teda-
njih državnih mej. Revija je hitro pridobivala na-
ročnike, saj je bila vsebinsko zelo pestra. Če po-
gledamo zadnjo številko revije Mladika, ki je še 
izšla tik pred prihodom Nemcev, bi veljalo o vse-
bini zapisati tole: Vsebina aprilske številke – Le-
pa poljana (Franci Borko) – Remenice (Štefan 
Skledar) – Zlata kletka (Sonja Sever) – Slovaška 

pota (Viktor Smolej) – Gosposki hlapec (Ivan 
Zorec). Pesmi: Vrnitev (Jože Šmit); iz češke li-
rike – Potepuhi; Kitara; Pesem; Mladoletje (Du-
šan Ludvik) – Psalm 49 (Paul Claudel - Tone Čo-
kan). Pisano polje: Sveto drevo (Veša Kvonezin 
- dr. Valter Bohinec – Dvoumnost pisave (dr. An-
ton Trstenjak) – Pragozd ob Amazonki (Albin Za-
laznik) – Nove knjige – Naše slike.

Dom in družina: Prisega (Franc Česen) – Pro-
gasta jopica (Eliza Skalicy) – Dobra kuharica 
(MR) Zabava in šala – Spretnosti iz papirja – 
Anekdote in smešnice – Uganke in mreže. Slike: 
Tiziano Vcellio; Snemanje s križa – Maksim Se-
dej – Predmestje; Brez dela; Perice; Leonardo da 
Vinci – Trnova krona. Fotografije: (Fr. Krašovec) 
Otroci na soncu; Pomlad prihaja – Oddelek slo-
vaškega Narodnega muzeja – Progasta jopica. 
Krojna priloga: članki: Prijeten in domačen kot v 
sobi; Nevarnost ceste za otroka; Nekaj za zdrav-
je; O čitanju; Otroški verzi; Barvanje jedil. O vo-
njavah, Nekaj damskih modnih pomladnih no-
vosti v slikah. Opisana številka Mladike je imela 
brez reklam 31 strani.

KAKO SMO ZADNJO ŠTEVILKO 
METIRALI

Bilo je nekako konec marca 1941. Stavnica 
je bila domala prazna, saj so bili zaradi voj-
ne nevarnosti vpoklicani vsi mlajši stavci. Tudi 
jaz sem imel že vpoklic v redno vojsko. K me-
ni je prišel faktor Samsa in dejal, da bom me-
tiral Mladiko, stavek je bil pripravljen. Tudi kli-
šeji so bili zbrani. Seveda sem tako delo opra-
vljal prvič – res je, da smo pomagali pripra-
vljati Mladiko v stavku vedno vsi skupaj. Ne-
koliko v strahu sem potožil faktorju Samsi, da 
imam v celoti premalo izkušenj. Pa me je po-
miril, češ da je obsedno stanje in mora neka-
ko tudi to biti urejeno. Zelo nelagodno sem pri-
čakoval urednika dr. J. Pogačnika, poznejše-
ga ljubljanskega škofa. Ko je prišel, sem mu 
povedal mojo skrb, pa je dejal: »Bo pač poča-

sneje šlo.« Pomiril me je, da lahko noč prespi 
v Celju, če bo treba. To me je umirilo in lotila 
sva se dela. Res je, da to ni trajalo pet ur kot 
sicer, vendar pa je bil stavek v nočnem času 
na red za tisk. Tako imam izredno lep spomin 
na urednika dr. Pogačnika, kako me je bodril 
in strpno gledal moje delo. 

Na moje obžalovanje je bila tiskana zadnja 
številka naše družinske revije Mladika, saj so 
čez kake štiri tedne prihrumeli Nemci in zasedli 
tiskarno.

LJUDJE SO SLUTILI GROZO
Kamor si prišel tiste čase tik pred drugo sve-

tovno vojno, so ljudje s strahom govorili o tem, 
kaj se kani zgoditi z nami. Opazovali smo umik 
39. pehotnega polka iz Celja, to nas je resnično 
zaskrbelo. V radijskih poročilih je bilo polno gro-
ženj nemških politikov Jugoslaviji, ker ni pristo-
pila k trojnem paktu. Potekale so demonstraci-
je, vse je bilo na nogah in v pričakovanju najve-
čjega zla – vojne. Kako je potekala zasedba Mo-
horjeve tiskarne, pa prihodnjič.

Dom Mohorjeve družbe v Celovcu
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SREČANJE DIJAKOV ELEKTROTEHNIŠKIH IN RAČUNALNIŠKIH ŠOL V VELENJU

Gornjegrajčana osvojila prvo mesto in zlato 
priznanje

Od leve: ravnatelj Simon Konečnik, Gašper Ugovšek in Aleš Tratnik v družbi ostalih zmagovalcev 
tekmovanja in direktorja ŠCV mag. Ivana Kotnika (skrajno desno) (Fotodokumentacija ŠCV)

Zadnji petek v marcu je v organizaciji Centra 
srednjih šol Velenje na tamkajšnjem Medpodje-
tniškem izobraževalnem centru potekalo držav-
no srečanje in tekmovanje elektro in računalni-
ških šol Slovenije. V kategoriji elektrikar sta prvo 
mesto osvojila dijaka iz Gornjega Grada. V okvi-
ru srečanja je potekala tudi konferenca na temo 
Recesija in šolstvo – priložnost ali nevarnost. 

Tokratno srečanje je bilo 20. po vrsti za elek-
tro šole in drugo za računalniške. Dijaki so tek-
movali v kategorijah tehnik računalništva, elek-
trotehnik in elektrikar. V slednji kategoriji sta po-
stala aktualna državna prvaka Gornjegrajčana 
Aleš Tratnik in Gašper Ugovšek, dijaka drugega 
letnika v programu elektrikar. Velenjski dijaki so 
osvojili še prvo mesto v kategoriji tehnik raču-
nalništva in tretje v tekmovanju elektrotehnikov. 
V ekipni razvrstitvi so bili prvi.

»Elektro in računalniška šola Šolskega centra 
Velenje je tokrat že tretjič organizator državne-
ga srečanja. Ob dejstvu, da smo lani razširili tek-
movalne kategorije v izobraževalnih programih 
računalnikar in tehnik računalništva, so tovrstna 
srečanja še dodatno pridobila na pomenu, saj 
se na ta dan sreča še več dijakov in mentorjev in 
je tako možnost izmenjave izkušenj in druženja 
še večja,« je dejal Simon Konečnik, ravnatelj in 

član pripravljalnega odbora srečanja.
»Letošnje srečanje je bilo največje doslej. 

Sprejeli smo ga kot velik izziv. V štirih katego-
rijah tekmovalnega dela srečanja – elektri-
kar, elektrotehnik, računalnikar in tehnik raču-
nalništva – je bilo letos prijavljenih 13 srednjih 
šol, 88 tekmovalcev in 49 mentorjev. Tokratna 

novost je bila tudi izobraževanje mentorjev iz 
vseh tekmovalnih področij in tudi izobraževa-
nje dijakov za elektrotehniško področje. Veseli 
nas, da je bila ta novost dobro sprejeta. Po na-
šem mnenju je znanje najvrednejša delnica, ki 
ne izgublja na vrednosti,« je še dodal Konečnik.

Marija Lebar

VRTEC MOZIRJE

Uvajanje elementov Reggio Emilia pedagogike
»Otrok je močan, sposoben, kompetentno, 

socialno bitje, ki od rojstva dalje raziskuje se-
be, interakcije z drugimi in svetom in pri tem so-
ustvarja znanja.« (L. Malaguzzi)

V letih od 2008 do 2011 smo se tri strokovne 
delavke iz Vrtca Mozirje udeležile profesionalne-
ga usposabljanja strokovnih delavcev za uvaja-
nje nekaterih elementov pedagoškega koncep-
ta Reggio Emilia. V naše delo vključujemo le ti-
ste elemente, ki so prepoznani kot nadgradnja 
oziroma obogatitev.

Temelje Reggio Emilia pedagoškega koncep-
ta predstavljajo naslednja izhodišča: razvoj in 
uporaba vseh čutov v spoznavnem procesu, 
spodbujanje in omogočanje različnih oblik izra-
žanja, prednost učenja pred poučevanjem, ka-
kovostna interakcija in komunikacija (druženje, 
povezovanje in sodelovanje med vsemi udele-
ženci v vzgojnem procesu), timsko delo vzgoji-
teljev in ostalih delavcev v vrtcu, projektno delo, 
dokumentacija in arhiviranje izdelkov ter življe-
nja otrok in dela v vrtcu, vpetost vrtca v kulturo 
okolja in tesno sodelovanje z okoljem, prostori v 
vrtcu so »tretji vzgojitelj«, kjer se otroci, starši in 
zaposleni dobro počutijo, upoštevanje različno-
sti otrok, aktivno vključevanje otrok v načrtova-

projekta – Mozirski gaj skozi otroške oči, ki je bil 
sestavljen iz dveh delov: Zemljevid Mozirskega 
gaja in Zeliščna gredica – smo izvajale še pro-
jekt S čopičem po Gaju. 

Na začetku šolskega leta 2011/12 smo izde-
lale akcijski načrt, ki bo pomagal ostalim strokov-
nim delavkam v svoje delo vpeljati, nadgraditi in 
obogatiti že obstoječi Kurikul za vrtce. V ospred-
je smo postavile otroka, ki bo aktiven udeleženec 
v vseh procesih in projektih, si bo razvijal različne 
oblike izražanja (risba, gibanje, ples, lutka ...), se 
učil, odkrival, raziskoval in aktivno sodeloval z lo-
kalno skupnostjo in društvi. Sodeloval bo v proce-
su načrtovanja, izvedbe in evalvacije, kjer se bo 
razvil v kritičnega misleca do sebe, drugih, okolja, 
ki ga obdaja, in časa, v katerem živi. 

Naloga strokovnih delavk je, da otrokom pri-
sluhnemo, kako razmišljajo, jih opazujemo, se 
skupaj z njimi učimo in jih poskušamo razume-
ti. Da bi vse to dosegli, bomo vsi udeleženci v 
vzgojnem procesu skupaj s starši tesno sodelo-
vali, kajti zavedamo se, da je samo kakovostna 
komunikacija in interakcija pot do uspeha – to 
pa je eden od pomembnih ciljev v vzgoji in izo-
braževanju otroka.

Milica Petković

nje, raziskovanje (izzivi, raziskovalne ugotovitve, 
izkušnje, dileme) in evalvacijo dela.

Po končanem izobraževanju smo na zaključ-
nem posvetu, preko plakata, predstavile projekt, 
ki smo ga izvajale v našem vrtcu. Poleg tega 
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DRUŠTVO KOMEN LJUBNO OB SAVINJI

Na vrhu Komna nič 
novega

Alenka Korpnik ostaja predsednica 
društva Komen. (Foto: FA)

Članice društva Komen, ki 
na Ljubnem skrbijo za pospe-
ševanje in promocijo izdel-
kov s tamkajšnjih kmetij, so se 
zbrale na društvenem občnem 
zboru. Za društvom je dvanajst 
let delovanja, tako da so tokrat 
izvedli volitve vodstva in orga-
nov društva. Za predsednico je 
bila ponovno izvoljena Alenka 
Korpnik. 

Članice društva so vedno na 
razpolago in s svojimi predvsem 
kulinaričnimi dobrotami prisotne 
pri vseh pomembnejših dogod-
kih v kraju, kot so Jožefov sejem, 
cvetna nedelja, občinski praznik 
s Flosarskim balom, tudi pri tek-
mah svetovnega pokala v smu-
čarskih skokih so imele »prste 
vmes«, pa še bi lahko naštevali. 
Najpomembnejše pri njihovem 
delu pa je po prepričanju Alenke 
Korpnik prijateljsko in sproščeno 
vzdušje v društvu, kar se je po-

kazalo tudi na tokratnem sreča-
nju članic Komna in njihovih par-
tnerjev. 

Franjo Atelšek

DRUŠTVO UPOKOJENCEV REČICA OB SAVINJI

Izvedli načrtovano, kar 
nameravajo tudi letos

Predsednik rečiških upokojencev 
Herman Pokleka (Foto: MŠ)

Rečiški upokojenci že vrsto let obi-
skujejo vse jubilante, ki so napolnili 
devet desetletij in več. Tudi preteklo le-
to ni bilo izjema. Z njimi se je po bese-
dah predsednika društva Hermana 
Pokleke nekajkrat podal župan Vinko 
Jeraj, nekajkrat pa direktorica občin-

ske uprave Majda Potočnik. 
V skrbi za dobro počutje so izve-

dli vse začrtane izlete, se podali na 
letovanje v Izolo ter se sproščali na 
pikniku in poveselili na martinova-
nju. Družili so se tudi na vsesloven-
skem srečanju upokojencev na Po-
kljuki. Vezilje, ki se enkrat tedensko 
srečujejo in izmenjavajo izkušnje ter 
ideje, so svoje izdelke postavile na 
ogled v okviru občinskega praznika. 
Nekaj članic se je rekreiralo z nordij-
sko hojo. 

V projektu starejši za starejše 
prostovoljci obiskujejo starejše nad 
69 let in posredujejo njihove potre-
be in želje. V rečiškem društvu upo-
kojencev so preteklo leto zaključili z 
obiskovanjem starejših in onemo-
glih na njihovih domovih in domo-
vih starejših občanov ter jim izroči-
li skromna darila. Tudi v letošnjem 
letu bodo delali po začrtanih smer-
nicah, so sklenili na občnem zboru. 

Marija Šukalo

13. VOLILNI OBČNI ZBOR PLANINSKEGA DRUŠTVA NAZARJE

Novemu vodstvu predseduje Marjan Ostruh

Sandi Grudnik (desno) je vodenje društva prepustil novemu predsedniku 
Marjanu Ostruhu. (Foto: Tatiana Golob)

Tradicija je, da se občnega zbo-
ra nazarskih planincev udeleži vi-
soko število njihovih članov, in ta-
ko je bilo tudi, ko je društvo izbiralo 
nov upravni odbor. Društvo, katere-
ga članstvo raste kljub ekonomsko 
šibkem obdobju, je tudi lani uspe-
šno zaključilo vse zastavljene cilje. 
Za prijetno vzdušje pred pričetkom 
uradnega dela so z zabavnim kul-
turnim programom poskrbeli mla-
di planinci iz šmarške podružnič-
ne šole.

Novi predsednik društva je s 
soglasno odločitvijo postal Mar-
jan Ostruh, društvo je tudi osta-
le nove predstavnike vodstva in 
odsekov izvolilo brez težav. Si-
cer pa je v svojem poročilu zbra-
ne najprej nagovoril Sandi Gru-
dnik, predsednik društva do vo-
lilnega zbora. V načrtih za leto-
šnje leto je poudaril, da si dru-
štvo želi napeljati lastni vodo-
vod do društvene koče Farbance 
na Čreti, saj koča nima napelja-
ne pitne vode in jo morajo gasil-

ci, sploh v sušnih obdobjih, redno 
dovažati. Grudnik se je ob preda-
ji svoje funkcije zahvalil vsem od-
bornikom in načelnikom odsekov 
za dobro sodelovanje v preteklih 
letih. 

Napeljavo vodovoda na Farban-
co je na zboru izpostavil tudi go-
spodar koče Dušan Bastl, poleg 
tega namerava društvo v tem letu 
dokončati sobo s šankom in naba-
viti potrebne mize in stole za pro-

stor. Sicer pa je koča v letu 2011 
doživela korenito preureditev, saj 
so člani uredili novo kuhinjo, nov 
ženski WC, montirali nova polkna 
na okna, menjali notranja in zuna-
nja vrata ter postavili novo zuna-
njo ograjo. Kot je poudaril Bastl, so 
opravili preko 700 ur v delovnih ak-
cijah.

Pred koncem zbora so planin-
ci podelili nagrade planinskemu 
podmladku za akcijo Mladega 
planinca, vodnikom priznanja za 
minulo delo, najbolj vztrajnim po-
hodnikom na Goli vrh spominske 
značke, dvema zaslužnima čla-
noma pa bronasti znak Planin-
ske zveze Slovenije. Sandi Gru-
dnik in Zalika Grudnik pa sta za 
vestno delo v minulem mandatu 
prejela darila z zahvalo vseh čla-
nov. Prisotne so pozdravili in jim 
čestitali za uspešno delo župa-
nja občine Nazarje Majda Podkri-
žnik in številni predstavniki dru-
gih društev. 

Tatiana Golob
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Ljudje in dogodki, Oglasi

PREDAVANJE ZELIŠČARJA JOŽETA MAJESA NA REČICI OB SAVINJI

Zdravnik zdravi, narava ozdravi

Jože Majes je svoje izsledke o rastlinah, nabiranju in uporabi je predstavil v 
knjigi Zdravnik zdravi, narava ozdravi. (Foto: Marija Šukalo)

Ljudska univerza Velenje je v 
sodelovanju z rečiško občino pri-
pravila predavanje Spoznajmo ze-
lišča. O njih je v avli tamkajšnje 
osnovne šole spregovoril Jože Ma-
jes iz Cerovca pri Dolenjskih Topli-
cah. Na srečanju so obiskovalci iz-
vedeli, kdaj in kje rastline nabirati, 
kako jih sušiti in hraniti ter kako iz 
njih izdelovati pripravke po tradici-
onalnem postopku patra Simona 
Ašiča. 

Jože Majes se je v zeliščarstvo 
usmeril v abrahamovih letih; njego-
vo nagnjenje do botanike, ki vklju-
čuje spoznavanje zdravilnih rastlin 

v naravi, je pripomoglo k temu, da 
je zasnoval zeliščarsko kmetijo 
Plavica, na kateri raste od 400 do 
450 vrst zdravilnih rastlin. Povezal 
se je z najrazličnejšimi svetovni-
mi inštitucijami. Zadnja leta sode-
luje tudi s farmacevtsko fakulteto, 
kjer predava o zdravilnih rastlinah 
in njihovem učinku na bolezni. Svo-
je izsledke o rastlinah, nabiranju in 
uporabi je predstavil v knjigi Zdrav-
nik zdravi, narava ozdravi. Slednja 
temelji predvsem na izkušnjah z 
uporabo tistih zdravilnih rastlin, ki 
rastejo pri nas. V njej je združil svo-
je praktično znanje, podkrepljeno 

s povratnimi informacijami ljudi, ki 
so mu poročali o učinkih, in znanje, 
pridobljeno od svojih učiteljev. 

»Za začetek bi bilo dovolj, če bi 
ljudje vedeli, da je treba pri pripravi 
čaja liste, stebelca, cvetove popari-
ti za pet minut, korenine in lubje pa 
za deset. Da je ameriški slamnik 
dokazano učinkovit, ampak veliko 

bolj kurativno kot preventivno, to-
rej ga je bolje uživati, ko nas pre-
hlad že napada,« je med drugim iz-
postavil Majes in poudaril, da je ze-
lo pomembno, da vemo, kaj lahko 
zase naredimo sami in kdaj je tre-
ba poiskati pomoč zdravnika, dia-
gnostika.

Marija Šukalo

BREZPLAČNA DRUŽINSKA MEDIACIJA 

Za mirno rešitev 
problemov

Kristina Navotnik je omenila, da 
se moramo naučiti poslušati in 

komunicirati. Oboje je potrebno za 
dober in zdrav odnos. 
(Foto: Štefka Sem)

V sodobnem času se pojavljajo 
številni novi načini reševanja spo-
rov in težav, med temi je tudi me-
diacija. To je proces, v katerem tre-
tja nevtralna oseba (mediator) po-
maga dvema sprtima stranema 

pri razreševanju sporazuma in is-
kanju rešitev. O vlogi mediatorja 
je na predavanju v okviru projekta 
Most do znanja in priložnosti (izva-
ja ga Ljudska univerza Velenje) v 
Lučah spregovorila družinska mo-
deratorka Kristina Navotnik. Brez-
plačno družinsko mediacijo Navo-
tnikova izvaja v okviru programa 
za podporo družini na Centru za iz-
obraževanje odraslih Mocis v Slo-
venj Gradcu. 

V določenih postopkih sodišča 
po Sloveniji že dlje časa ponujajo 
možnost rešitve sporov s pomočjo 
mediatorjev, poznamo tudi medvr-
stniško mediacijo v šolah. Naloga 
mediatorjev je, da vzpostavijo mi-
ren način komuniciranja med spr-
tima stranema in skupaj z njima 
najdejo rešitve, s katerima se stri-
njata obe strani. »Pri procesu me-
diacije ni zmagovalca in poražen-
ca. V pogovoru sta enakovredna in 
vsak ima možnost, da pove svoje 
videnje problema, svoje želje, izra-
zi čustva,« je povedala Navotniko-
va. Omenila je, da je temelj dobrih 
odnosov dobra komunikacija. Ko 
tega ni, se odnosi skrhajo. Media-
torji pa poskušajo ljudem omogo-
čiti, da se ponovno naučijo medse-
bojnega komuniciranja ali da sprti 
strani z njihovo pomočjo prisluhne-
ta druga drugi. 

Štefka Sem



17Savinjske novice št. 2, 14. januar 2011 17Savinjske novice št. 15, 13. april 2012

Kultura, Oglasi

RAZSTAVA IKON JURIJA REPENŠKA NA REČICI OB SAVINJI

Ob poustvarjanju najde duhovni mir

Jure Repenšek je spregovoril o ikonah in svojem 
ustvarjanju. (Foto: Marija Šukalo)

Kulturno-umetniško društvo Utrip je na Rečici postavilo 
na ogled ikone Jurija Repenška. V domači osnovni šoli so 
odprtje razstave s kulturnim programom pospremili Mozir-
ski koledniki, pozdravne besede je obiskovalcem namenil 
tudi rečiški župan Vinko Jeraj.

Ikone in ikonopisje je predstavila Zdenka Presečnik-Fir-
št in poudarila, da tovrstno ustvarjanje v pravoslavnem ver-
stvu zavzema posebno mesto. Ikona je namreč svet pred-
met, ki mu gre sveto spoštovanje in čaščenje. Je znamenje 
božje navzočnosti. V zahodnem krščanstvu je slika, kip ali 
relief v prvi vrsti umetniško delo, ki naj vernike spomni na 
določene verske resnice, dogodke ali osebe. 

O svojem likovnem ustvarjanju je spregovoril likovni pe-
dagog sam. O ikonah je povedal, da so jih v preteklosti pi-
sali menihi, ki so bili orodje v božjih rokah. Podobe so na-
mreč nastajale v samostanih v skromnosti in popolni tiši-
ni. Z ikonopisjem se je Repenšek srečal pred desetletjem in 
pol v Tinjah na Koroškem. »Sam ikono še vedno razumem, 
kot so jo v preteklosti, da nekdo, ki se s tem ukvarja, doži-
vlja duhovni mir, da je ponižen,« je ob odprtju razstave svo-
jih del povedal Mozirjan Jure Repenšek.

Marija Šukalo

OB PRAZNIKU DRUŽINE

Skoraj vsi so imeli med sabo Ljubence

Nastopajoči so se ob zaključku večera združili v en sam velik ansambel. (Foto: Štefka Sem)

V soboto, 24. marca, je ljubensko kulturno društvo na po-
budo Silva Brglesa organiziralo glasbeni večer namenjen 
prazniku družine. Brglesu je uspelo na ljubenskem odru 
združiti ansamble, v katerih igrajo Zgornjesavinjčani. Sam 
igra v ansamblu Minutka, na pomoč je priskočil ansamblu 
Evrokvintet, ki je bil brez kitarista. Po besedah vodje ansam-
bla je opravil avdicijo in se jim lahko pridruži kot polnoprav-
ni član. Na oder so stopili še ansambel Čar, Savinjski fan-
tje in Ta pravih šest. Po bogatem glasbenem programu se 
je druženje s plesom in pogostitvijo s strani kmečkih žensk 
nadaljevalo še dolgo v noč.

Najbolj domači nastopajoči so bili Savinjski fantje, saj 
kar trije od štirih članov prihajajo z Ljubnega. V ansamblu 
Evrokvintet igra bas Tomaž Podlesnik, zasedba pa se je 
že pred tem nastopom predstavila na Ljubnem. Večer je 
popestrila Saša Zamernik, v originalu članica Gorenjske-

ga kvinteta, ki je ob tej priložnosti zamenjala pevko an-
sambla Minutka in obiskovalce navdušila z jodlanjem. Re-
kord v druženju so potolkli člani ansambla Ta pravih šest, 
saj so prvič zaigrali v novi zasedbi, zanjo je zaslužen še 
en Ljubenec – Rok Prušnik. Skupaj so bili ravno tri ure, kar 
pa se na nastopu ni poznalo. 

Edina zasedba, ki med sabo ni imela Ljubenca (mogo-
če se to še zgodi) je bil ansambel Čar, ki pa poslušalce ve-
dno očarajo, ne glede na to, kje igrajo. Večer so s humorni-
mi vložki popestrili sami glasbeniki, za katere je znano, da 
morajo poleg instrumentov obvladati še zabavni del posla. 
Brez moderatorja pa kljub temu ni šlo. Tokrat se je prvič v tej 
vlogi dokazal mladi pevski in moderatorski up Klemen Fin-
kšt, katerega smo lahko dan po prireditvi videli še v X Fac-
torju, kjer je uspešno imitiral Elvisa.

Štefka Sem
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KONCERT GLASBENE ŠOLE NAZARJE

Z risankami v svet glasbe

Za navdušujoč zaključek koncerta so pod vodstvom Stefana Garkova 
poskrbeli člani mladinskega pihalnega in godalnega orkestra. 

(Foto: Tatiana Golob)

Glasbena šola Nazarje je zadnji 
petek v marcu ljubiteljem glasbe 
pripravila koncert melodij iz risank. 
Pester izbor in domiselna izvedba 
glasbenih točk učencev in učiteljev 
sta številno občinstvo več kot nav-
dušila. Da je koncert uspel v takšni 
meri, gre zasluga vsem sodelujo-
čim, predvsem pa vodji koncerta 
Bojanu Zemetu. Koncert je simpa-
tično povezovala televizijska vodi-
teljica Tanja Postružnik.

Učenci in njihovi učitelji so se 
na odru doma kulture v Nazarjah 
predstavili z dvanajstimi glasbeni-
mi točkami, ki so vse bolj ali manj 
poznane iz starejših ali novejših 
priljubljenih otroških risank. Tako 
so mladi po srcu obujali spomine 
na Palčka Smuka, Dimnikarčka in 
muca Črnjavčka, Čebelico Majo, 
Pink panterja in seveda večna ju-

naka risank Toma in Jerryja. Z ju-
naki »naše in vaše mladosti« so se 
glasbeniki instrumentalno poigrali 
in iz občinstva izvabili krepke apla-
vze in vesele nasmeške. Tudi novej-
še melodije iz bolj »modnih« Disne-
yevih animiranih filmov so blestele 
na nazarskem odru. Seveda Lepo-
tica in zver, Levji kralj, Aladdin in ze-
leni Shrek ne bi navdušili, če za to 
ne bi poskrbeli nadarjeni glasbeni-
ki in pevci glasbene šole. 

V zadnjih dveh točkah sta se ob-
činstvu pod taktirko Stefana Garko-
va predstavila mladinski pihalni or-
kester in mladinski godalni orke-
ster, slednjemu se je s pesmijo pri-
družil še Zbor OŠ Blaža Arniča Luče. 
Vsem sodelujočim se je za odlično 
pripravljen koncert zahvalil ravnatelj 
GŠ Nazarje Jernej Marinšek.

Tatiana Golob

POKAŽI, KAJ ZNAŠ

Med mladimi upi in starimi mački še Franci 
Podbrežnik 

Društvo ljubiteljev harmonik Godič je pošteno ogrelo dlani poslušalcev v 
bočki dvorani. (Foto: Štefka Sem)

Na cvetno nedeljo, ki je bila le-
tos prvega aprila, se je v Boč-
ni že tradicionalno odvijala prire-
ditev Pokaži, kaj znaš. Člani boč-
kega kulturnega društva, ki ga že 
dober mesec vodi Lucija Ročnik, 
so poskrbeli, da prireditev ostaja 
med najbolj zabavnimi v Zgornji 
Savinjski dolini, za kar gre zaslu-
ga moderatorju Franciju Podbre-
žniku – Solčavskemu. Le-ta se je 
letos na odru prikazal s snopom, 
kot cvetnonedeljski butari rečejo v 

Solčavi. Za tiste, ki niso imeli čas 
iti k maši, je obudil pridigo, v kate-
ri so bile omenjene tudi ovce sol-
čavske pasme, a le tokrat, za pr-
vega aprila. 

Ponosno je pokazal tudi svoj 
najnovejši dlančnik kovač (zapi-
ski na dlani), s še novejšo tehni-
ko brisanja podatkov. Za ta tehno-
loško dovršeni opravek je bil upo-
raben dovolj moker jezik. Za obili-
co smeha so poskrbeli tudi nasto-
pajoči in Gelca iz Topolšice (Ivo 

Tesovnik) s svojim nepogrešljivim 
ročnim orodjem za odstranjevanje 
plevela na njivi.

Na bočkem odru se vedno pred-
stavijo mladi talenti in preizkušeni 
glasbeni mački. Mlade upe sta za-
stopali pevki Katja in Nastja Sten-
šak ter harmonikarja Klemen Lam-
prečnik in Klemen Poljanšek. Obi-
skovalci prireditve so najbolj plo-
skali ob igranju članov Društva lju-
biteljev harmonik Godič. Številni har-
monikarji, basist in kitarist so izbrali 
skladbe, ob katerih so dlani zasrbe-
le prav vse poslušalce v dvorani. Na 

oder so stopili številni stari znanci 
prireditve, ansambli Slap, Zlatorog, 
Čar, Savinski fantje, Zvonko Krum-
pačnik s prijatelji in ljubenski Veseli 
jazbečarji. Le-te je Podbrežnik za to 
priložnost poimenoval kar »Opotiče-
ne ljubenske potice«. Člani te zased-
be so za kraj prireditve iznašli novo 
ime – Bočna in Hercegovina. Bočki 
kulturniki so se s priznanji zahvalili 
vsem nastopajočim. Druženje glas-
benikov je po zaslugi prizadevnih 
organizatorjev in sponzorjev trajalo 
še dolgo v noč.

Štefka Sem

»Kaj človek ne bi bil vesel in ponosen, če lahko nastopa na velikem odru 
v Bočni in Hercegovini,« je novo ozemeljsko ureditev ocenil neponovljivi 

Franci Podbrežnik – Solčavski. (Foto: Štefka Sem)
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Popravek
V članku o Smučarskem klubu Nova Štifta v 14. številki Savinjskih 

novic jo je zagodel tiskarski škrat. V članku je omenjeno, da bodo letne 
karte na USB ključku, pravilno pa je, da bodo takšne članske izkaznice.

Štefka Sem

GLASBENA ŠOLA NAZARJE

Zlato priznanje flavtistki Manji Vačovnik

Manja Vačovnik je v kategoriji najmlajših izvajalcev v starosti do 11 let 
dosegla 95 od 100 možnih točk. (Fotodokumentacija GŠ Nazarje)

V Štanjelu na Krasu je v času 
od 28. marca do 1. aprila poteka-
lo mednarodno glasbeno tekmo-
vanje Upolova svirél, na katerem 
so se predstavile tako komorne 
skupine kot solisti. Med solisti je 
učenka nazarske glasbene šole 
Manja Vačovnik v A kategorji osvo-
jila zlato priznanje.

Mednarodnega tekmovanja v 
Štanjelu se je udeležilo dvajset ko-
mornih skupin in 109 solistov. V so-
boto, 31. marca, je med njimi nasto-
pila tudi flavtiska Manja Vačovnik. 
V kategoriji najmlajših izvajal-
cev v starosti do 11 let je dosegla 
95 od 100 možnih točk in si tako 
prislužila zlato priznanje. Cilj tega 

no izobraževanje, iskanje nadarjen-
ih mladih glasbenikov in promocija 
orkestrske kulture.

Konec marca pa je potekalo 
tudi državno tekmovanje mladih 
glasbenikov Slovenije TEMSIG, na 
katerega so se po odličnih uvrsti-
tvah na regijskih izborih uvrstili tri-
je učenci Glasbene šole Nazarje. 
Kot je povedal ravnatelj Jernej Ma-
rinšek, so z njihovimi dosežki ze-
lo zadovoljni. Kitaristka Nadja Je-
lšnik je osvojila srebrno plake-
to, Oskar Roban na citrah je pre-
jel bronasto plaketo, kitaristka Po-
lona Lamprečnik pa priznanje za 
udeležbo.

Marija Lebar

OSNOVNA ŠOLA LJUBNO

Akcija zbiranja potrebščin za mozambiške otroke

Igrače in šolske potrebščine so namenjene otrokom v Mozambiku. 
(Foto: Štefka Sem)

Na ljubenski osnovni šoli so se 
odzvali na akcijo Za otroke v Naa-
machi. Zbirali so šolske potrebšči-
ne in pripomočke za ročne delavni-
ce, ki jih bosta v Mozambik odnesli 
Frančiška Robnik in njena vnukinja 
Darja Jeraj z Ljubnega ob Savinji. 

Robnikova in Jerajeva bosta 
mesec julij v družbi drugih pro-
stovoljcev preživeli v misijonu se-
ster salezijank v Naamachi v Mo-
zambiku. V šolskem centru in in-
ternatu se bosta Ljubenki družili z 

otroki, pripravljali bodo delavnice 
in igre, uporabili pa bodo zbrana 
sredstva. Učenci ljubenske šole 
so se na akcijo odzvali zelo rado-
darno, je povedal ravnatelj Rajko 
Pintar. Številne šolske potrebšči-
ne in igrače bodo mozambiškim 
otrokom pomagale pri izobraže-
vanju in igri. Učenci so prinesene 
stvari odlagali v šolski jedilnici, da 
je bilo vse, kot mora biti, pa je skr-
bel dežurni učenec.

Štefka Sem

FRANČIŠKOVA MLADINA NAZARJE

Mladost in zrelost, med njima pa glasba kot most

Frančiškovi otroci so polepšali popoldne stanovalcem centra v Gornjem 
Gradu (Foto: Marija Lebar)

Konec marca so v centru starej-
ših v Gornjem Gradu gostovali mla-
di iz Nazarij. Skupina Frančiškovih 
otrok iz nazarske župnije je za tam-
kajšnje stanovalce pripravila prisr-

starše, predvsem matere tudi v žu-
pnijski cerkvi nekaj dni pred nasto-
pom v Gornjem Gradu, zato je na-
stop potekal še toliko bolj sprošče-
no in spontano. 

Za vse prisotne so sami otroci 
pripravili izvirne voščilnice. V ime-
nu stanovalcev se je izvajalcem za-
hvalila Lojzka Jeromel in jih povabi-
la, naj še kdaj pridejo.

Marija Lebar

čen glasbeni program, s katerim 
so obeležili materinski dan, poza-
bili pa niso niti na očete.

Mentorici Klara Praznik in Irena 
Papež Krajnc ter skupina 13 otrok 

so med zaposlene in stanovalce 
prinesli pomladno vedrino ter ga-
njenost ob lepih mislih o materah 
in očetih, ki so jih zapeli. Zaigrali so 
tudi na instrumente. Program je bil 
še toliko bolj doživet, saj so med 
ostale pesmi vpletli avtorska bese-
dila dveh nazarskih domačinov, in 
sicer Tončke Horvat in Sreča Urtlja 
starejšega. Podoben program so 
mladi Nazarčani pripravili za svoje 

mednarodnega tekmovanja je po-
leg igranja tudi izmenjava izkušenj 

med mladimi glasbeniki, spodbu-
janje učencev za nadaljnje glasbe-
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VELIK USPEH HOKEJSKEGA DRUŠTVA LUČE

Lučani sezono zaključili na odličnem tretjem mestu

Tretjeuvrščena ekipa HD Luče: spredaj Gašper Žagar, stojijo z desne: Lenart Ugovšek, Evgen Jurič, 
Adam Breznik, Janez Ločičnik, Matjaž Urtelj, Jaka Breznik, Uroš Dogaris, Jure Zupanc in Gašper 

Breznik (Foto: Žiga Weiss)

V petek, 6. aprila, so lučki hokejisti v malem fi-
nalu tretje lige državnega prvenstva v inline ho-
keju v Horjulu premagali ekipo Trojancev z 2:1. 
Tekmo so sicer bolje začeli igralci iz okolice Lju-
bljane, ki so v prvi četrtini povedli ter vodstvo dr-
žali vse do sredine tretje četrtine. Takrat so Lu-
čani po dobri igri preko Matjaža Urtlja (podal je 
Adam Breznik) izenačili. Še v isti minuti so po 
podaji Jaka Breznika in golu Lenarta Ugovška 
povedli. To je bilo dovolj za zmago in osvojitev 
končnega 3. mesta v ligi. 

Kar nekaj lučkih navijačev, ki so prišli na tek-
mo z avtobusom, je zelo uživalo v napetem sre-
čanju ter skupaj s hokejisti proslavilo njihov naj-
večji uspeh. 

Štefka Sem

ŠPORTNO DRUŠTVO GMAJNA VARPOLJE

Letos bo delo koordiniral 
Franjo Pukart

ŠPORTNO DRUŠTVO DRETA KOKARJE

Šport zasenčili problemi 
košnje in vandalizma

Ob izvolitvi na predsedniško mesto 
se je Franjo Pukart zahvalil za 

zaupanje in zatrdil, da bo poskušal 
nadaljevati dobro začrtano delo. 

(Foto: MŠ)

Antonija Reberšak je izpostavila, 
da so v preteklem letu izpeljali 

številne zastavljene naloge. 
(Foto: MŠ)

Člani Športnega društva Gmaj-
na so se marca srečali na volil-
nem občnem zboru. Na njem je 
stari predsednik Jože Štorgel po-
dal poročilo o delu v preteklem le-
tu in pripravil smernice za delo v le-
tošnjem.

Varpoljski športniki ugotavlja-
jo, da interes za druženje in rekre-
acijo iz leta v leto raste, vzrok za to 
pa so odlično organizirane priredi-
tve v športnem parku v Varpoljah. 
Slednjega dobro vzdržujejo in do-
grajujejo. Tako so lani pričeli s po-
stavitvijo prostora za piknik, poso-
dobili so otroško igrišče in skrbe-
li za vzdrževalna dela postavlje-
nih objektov. Prav tako skrbijo za 
druženje vseh generacij na različ-
nih turnirjih v igrah z žogo. Njihova 
stalnica je Colnarič-Žunterjev me-
morial v malem nogometu, kjer na 
svoj račun pridejo ljubitelji dobre 
kvalitetne igre. S športno družab-
nim srečanjem krajanov pa zaklju-
čijo poletno sezono. 

Tudi letos jih čakajo podobne 
naloge, a te bo koordiniral novoi-
zvoljeni predsednik Franjo Pukart 
z ekipo zagnanih sodelavcev. Ob 
izvolitvi se je zahvalil za zaupanje 
in zatrdil, da bo poskušal nadalje-
vati dobro začrtano delo. Prav tako 
bodo skrbeli za vzdrževanje parka 
in nove investicije – postavitev od-

jemnega mesta za električno ener-
gijo, legalizacijo obstoječih objek-
tov, dopolnitev otroškega igrišča … 
To je pogojeno s sprejetjem občin-
skega prostorskega načrta in koli-
čino razpoložljivih finančnih sred-
stev. Del jim jih bo iz proračuna pri-
maknila rečiška občina, levji delež 
pa bodo morali pridobiti sami in s 
pomočjo različnih donatorjev. 

Marija Šukalo

Športno društvo Dreta Kokarje 
je po besedah predsednice Anto-
nije Reberšak lani uspelo realizira-
ti vse zadane naloge. V zimskih in 
jesenskih mesecih so izvajali rekre-
acijo v nazarski osnovni šoli ter se 
udeležili čistilne akcije Dan za spre-
membe. Ob otoplitvi so poskrbeli 
za vzdrževalna dela na objektih v 
Šport centru Laze in košnjo zelenic. 

Spomladi kljub obilici dela niso 
zapostavili športnih aktivnosti. Bili 
so v pomoč pri organizaciji pohoda 
na Čreto, za mlade v nazarski obči-
ni so pripravili športno druženje Ve-
ter v laseh – s športom proti drogi. 
Izvedli so tudi deveturni košarkaški 
maraton Savinjsko-Zadrečka. 

Poleti so se na Lazah vrstile lige 
v košarki, malem nogometu med 
starimi in mladimi ter odbojki. V veli-
kem nogometu med mladimi in sta-
rimi so si zmagovalni kolač odrezali 
izkušeni stari mački. Stalnica kokar-
skih športnikov so tudi vaške igre, ki 
vsako leto privabijo vedno več obi-
skovalcev. V zadrečki ligi so se me-
rili v košarki, tenisu, namiznem teni-
su, odbojki in rokometu in v skupni 
uvrstitvi zasedli peto mesto. 

»Kljub dobremu delu nas pesti-
jo tudi problemi. Nedorečena je ko-
šnja zelenic, izgradnja sanitarij in 
vandalizem. Do sedaj za košnjo 
skrbimo športniki, čeprav so upo-
rabniki športnih objektov tudi dru-
ga društva. Upamo, da bo kmalu 
sprejet občinski prostorski načrt 
in bomo lahko pričeli z izgradnjo 
sanitarij skupaj z gasilci. Odtujitev 
mrež na golih in koših, poškodbe 
lesenih objektov in travnate ruše 
pa so pogost pojav, ki ga povzro-
čajo obiskovalci, ki pridejo od dru-
god,« je v svojem poročilu o delu 
na občnem zboru društva izposta-
vila predsednica Reberšakova. Pri 
tem je poudarila, da zgledno sode-
lujejo tako s taborniki kot z gasilci. 
Iz predstavljenega plana dela je bi-
lo razvidno, da bodo tudi letos de-
lali po ustaljenem programu. 

Marija Šukalo
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SMUČAR NEJC NARALOČNIK

Nove stopničke na evropskem slalomu

Z dobrimi uvrstitvami za slovensko reprezentanco Nejc Naraločnik (desno) 
dokazuje, da postaja velik up slovenskega smučanja. (Foto: ŠS)

Nejc Naraločnik je še zadnjič v 
tej sezoni nastopil za slovensko re-
prezentanco in tekmovanje ponov-
no končal na stopničkah. Na evrop-
ski tekmi v slalomu se je 13-letni 
smučar povzpel na tretje mesto, 
v superveleslalomu je bil 15.. Če-
prav je Naraločnik več pričakoval 
od superveleslaloma, je bil po tek-
mah zelo zadovoljen. Med 90 tek-
movalci je bil v slalomu po prvem 
teku šesti, v drugi vožnji pa je z da-
leč najboljšim časom občutno iz-
boljšal svoj rezultat in tekmo kon-
čal na stopničkah. 

Otroške tekme je gostilo zna-

no francosko smučarsko sredi-
šče Val d'Isere. Samo tekmovanje 
je bilo izjemno dobro organizira-
no, je povedal mladi smučar, po-
grešal je le trening na progi za su-
perveleslalom, kar je bil razlog za 
nekoliko slabšo uvrstitev. Tekmo-
valce z vse Evrope so organizator-
ji popeljali na ogled smučarskega 
središča in jim poleg tekmovanja 
pripravili nepozabno druženje v 
francoskih Alpah. Naraločnika ko-
nec tega meseca čaka še tekmo-
vanje za evropsko šolsko prven-
stvo v Švici.

Štefka Sem

ŠPORTNO PLEZALNA SEKCIJA MOZIRJE

Plezalo preko dvesto otrok

Tekma v Mozirju je vsako leto razglašena za najboljšo. (Foto: Benjamin Kanjir)

V mozirski športni dvorani so na zadnji dan 
marca člani Športno plezalne sekcije, ki deluje 
pod okriljem Planinskega društva Mozirje, orga-
nizirali tradicionalno tekmo v plezanju za otroke. 
Udeležba je bila znova rekordna, kar iz leta v leto 
potrjuje dejstva o najodličnejši organizaciji tek-
me v okviru vzhodne slovenske lige.

Organizacije celodnevnega plezalnega viken-
da so se mozirski plezalni navdušenci lotili ob 
zavedajočem dejstvu, da je tekma v Mozirju vsa-
ko leto razglašena za najboljšo, v smislu celo-
tne organizacije. Ob tej dodatni obremenitvi je 
dobra in močna ekipa tudi tokrat pristopila k iz-
vedbi projekta z vso potrebno resnostjo, brez do-
puščanja, da bi šlo kaj narobe. Zmedlo jih ni ni-
ti dejstvo, da so dan pred tekmo izvedeli, da bo 
v tem času Mozirje brez električne energije. Po-
skrbeli so za agregat in s tem odpravili še to ne-
všečnost.

V soboto je s starši prišlo na tekmo preko dve-

sto otrok. Dvorana je spričo tolikšne mladostne 
energije in želja po čim boljšem rezultatu poka-
la po šivih. Glede na starost in spol so bili tek-
movalci razvrščeni v več kategorij. Postavljavec 
smeri, inštruktor plezanja in trener mladih mozir-
skih plezalcev Erih Obrez je moral od kategorije 
do kategorije prilagajati težavnost smeri. Vsak 
plezalec se je v plezalno steno podal dvakrat, 
skupen rezultat obeh je štel za končno uvrstitev.

Domači plezalci so zopet dosegali odlične re-
zultate. Nekateri izmed njih so stopili na stopnič-
ke za zmagovalce. Izpostaviti velja Grega Verbu-
ča, ki je brez večjih težav eno izmed smeri med 
mlajšimi cicibani preplezal do vrha, najboljši pa 
je bil tudi v drugi smeri. S tem se je zavihtel na 
najvišjo stopničko, tako v enotni kot absolutni 
uvrstitvi. Zmago je v šibki skupini med mlajšimi 
deklicami dosegla tudi članica domače plezal-
ne sekcije Karolina Pahovnik. 

Benjamin Kanjir

ŠPORTNO DRUŠTVO VETERANI

Prejemniki 
prehodnega 

pokala 

Veterani so v lanskem letu zmagali v zadrečki 
ligi in prejeli prehodni pokal. (Foto: TT)

Člani Športnega društva Veterani Gornji 
Grad so v preteklem letu zelo uspešno tekmo-
vali na številnih tekmovanjih. Seštevek rezul-
tatov tekmovanj na sedmih športnih podro-
čjih jim je prinesel zmago v zadrečki ligi. Pre-
hodni pokal so zmagovalci prejeli na občnem 
zboru. 

ŠS
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POLFINALE KONČNICE ZA OBSTANEK V 1. SLOVENSKI FUTSAL LIGI

»Graščaki« najprej doma 
s Slovenskimi Goricami

Danes, petek trinajstega, bo 
znan zmagovalec prve polfinal-
ne tekme končnice za obstanek 
v elitni slovenski ligi dvoranske-
ga nogometa. Nazarski »grašča-
ki« gostijo Slovenske Gorice, dru-
gouvrščeno ekipo druge lige, ki 
se je v končnico uvrstila pred-
vsem po zaslugi izkušenj nek-
danjega reprezentanta Davorina 
Šnofla in prvega strelca druge li-
ge Bojana Klemenčiča. Tako bo-
mo priča obračunu dveh najučin-
kovitejših strelcev letošnje sezo-
ne, saj bo pred domačim občin-
stvom po dolgem času spet zai-
gral nazarski »kralj strelcev« Blaž 
Metulj, ki je ta primat osvojil v eli-
tni konkurenci.

Polfinale končnice za obsta-
nek se igra na dve dobljeni tekmi. 
Zmagovalca teh obračunov se ne-
posredno uvrstita v prvo ligo oziro-
ma ostaneta v njej, poraženca pa 
v finalu dobita še eno priložnost, in 
sicer na tri dobljene zmage. Upaj-
mo, da si bodo glinovci zagotovili 
obstanek, in to že v polfinalnih ob-
računih. Seveda pa ne bo šlo brez 
vas zvestih navijačev, zato že da-
nes zvečer ob 20. uri napolnite na-
zarski hram športa do zadnjega 
kotička. 

Polfinalna para: KMN Nazar-
je Glin : KMN Slovenske Gorice, 
KMN Kix Ajdovščina : KMN Vuko 
Ljubljana.

Franjo Pukart

Srce je omagalo,
vaš dih je zastal,
a spomin na vas
bo večno ostal.

Žalostni sporočamo, 
da nas je zapustil naš gospod direktor 

Janez PETROVIČ
Direktor MIŠMAŠ d.o.o. Mozirje

Vsa toplina vašega srca bo ostala vedno z nami.

Vsi vaši zaposleni

Spomini so kot iskre,
ki pod pepelom tlijo,
a ko jih razgrneš,
vedno znova zažarijo.
                    (J.W. Gothe)

Nepričakovano je svojo življenjsko pot sklenil 
naš dragi mož, ata in dedi

Janez PETROVIČ
Direktor MIŠMAŠ d.o.o.

4.8.1940 – 10.4.2012

Žalujoči: žena Vida, hčerki Tatjana in Suzana ter sin Janez z družinami
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Zahvale, Oglasi

Č R N A   K R O N I K A

Prazen dom je in dvorišče,
naše oko zaman te išče,
ni več tvojega smehljaja
utihnil je tvoj glas,
bolečina in samota sta pri nas.
Zato pot nas vodi tja,
kjer sredi tišine spiš,
a v naših srcih ti živiš!

ZAHVALA

Zvonko BREZNIK
iz Luč

27.11.1948 – 22.3.2012

Ob boleči izgubi Zvonka Breznika se iskreno zahvaljujemo vsem so-
sedom, sorodnikom, prijateljem, znancem , g. Vikiju in g. Lojzetu za le-
po opravljen obred, pevcem, g. županu Cirilu Roscu za nagovor, gasil-
cem, pogrebni službi Morana, zdravstvenemu osebju, skratka vsem in 
vsakemu posebej, ki ste nam v težkih trenutkih pomagali in priskočili 
na pomoč, izrekali sožalje, darovali za svete maše, cvetje, sveče in ga 
pospremili na zadnji poti v večno življenje.

Žalujoči domači

Kaj čakate me njive, travnik in gozd preljubi!
Kako rad bi prišel na domačijo svojo,
ki ljubil sem jo srčno!
Ne čakajte, nič več me ne bo,
tri leta je, kar sem prišel po slovo!
Spočij si žuljave dlani,
za vse še enkrat hvala Ti;
dobrota Tvojega srca
nikdar ne bo pozabljena!

V SPOMIN

Francu CAJNERJU
6.3.1955 – 13.4.2009

Danes minevajo tri leta, odkar se je poslovil iz minljivega v nemin-
ljivo življenje naš dragi mož in ata.

Hvala vsem, ki se ga spominjate, se ustavite ob preranem grobu. Vse 
to pove, da ste ga spoštovali.

Njegovi domači

• ZAGORELA SUHA TRAVA
Šmartno ob Dreti: 3. marca dopoldan je v Šmartnem ob Dreti na 

travniku zagorela suha trava. Manjši požar so pogasili gasilci PGD 
Šmartno ob Dreti.

• ODPELJAL BREZ PLAČILA
Okonina: 3. aprila popoldan je bil dežurni PP Mozirje obveščen o 

tatvini osebnega avtomobila. Lastnik vozila in potencialni kupec sta 
se dogovorila, da bo slednji kupil vozilo, ki ga je imel lastnik vozila na-
men odpeljati na odpad. Z vozilom sta se odpeljala do stanovanjske 
hiše kupca, kjer je ta lastniku vozila naročil, da gre v hišo do sorodni-
kov po dokumente. Kupec je izkoristil odsotnost lastnika vozila in si 
osebni avtomobil prilastil. Z njim se je odpeljala na bencinsko črpal-
ko v Gornji Grad. Tam je natočil gorivo v vozilo in se odpeljal v smeri 
Kamnika, ne da bi pred tem poravnal račun za gorivo. Storilec je bil z 
ukradenim vozilom prijet na območju Kamnika. Zoper njega bo poda-
na kazenska ovadba.

• VOZILO OBVISELO NA MOSTU
Logarska dolina: 4. aprila popoldan je v Logarski dolini vozilo zape-

ljalo s cestišča in obviselo na mostu. Posredovali so gasilci PGD Sol-
čava, ki so vozilo izvlekli nazaj na cestišče.

NEZNANKA SE LAŽNO PREDSTAVLJA
Mozirje: 6. aprila zjutraj je odgovorna oseba Centra za socialno 

delo Mozirje obvestila policiste, da so prejeli obvestilo, da neznana 
ženska hodi po hišah in meri pritisk. Pri tem se predstavlja kot de-
lavka Centra za socialno delo Mozirje, kar pa ne drži. Ker se ose-
ba lažno predstavlja in pri tem vstopa v stanovanjske hiše, policisti 
opozarjajo vse občane, da naj bodo pozorni na navedeno žensko, 
o njenem pojavu pa obvestijo PP Mozirje na telefonsko številko 03 
839 18 80 ali 113.
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Za razvedrilo

KDO JE KRIV ZA SLANI ČAJ?
Joco Poznič, dežurni na Farbanci in član PD Nazarje (levo): »Za-

radi takšnih paparacev moram biti stalno na preži, da me ne dobijo, 
kako planinski čaj mešam s šipkovim.«

Štefan Brinovšek, dežurni pomočnik dežurnega na Farbanci in 
ravno tako član PD Nazarje (v sredini): »Takšni lokalni fotografi ti pa 
menda že ne bodo prišli do živega! Rajši se skoncentriraj, daj pravo 
merico v pravo šalčko, pa na začimbe bodi bolj pozoren, pa ne bo 
straha, da bi se kdo pritožil čez slani čaj.«

FOTOGRAFSKA DELAVNICA 1
Ondan, ko je bilo na Ljubnem ob Savinji spet zares kaj videti, saj 

so krajani prinesli na žegen in ogled znamenite, svetovno znane po-
tice, se je lotil fotodokumentiranja tudi dekan in ljubenski župnik 
Martin Pušenjak (levo). Na pomoč mu je priskočil znan fotografski 
maček Franjo Atelšek in sredi Placa je nastala prava fotografska de-
lavnica. Rezultati »šnelkurza« baje niso izostali.

FOTOGRAFSKA DELAVNICA 2
Rozalija Tkavc, ljubiteljska fotografinja: »Jože, Kakšno zaslonko 

pa najraje uporabljate na prireditvah?«
Jože Miklavc, fotograf in dopisnik Savinjskih novic: »5,6 in roko, 

da odmikam tiste, ki mi zastirajo objektiv.«
PEPIFOTOPRESS 

(Foto: JM)

(Foto: FA)

(Foto: TG)
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Križanka, Informacije

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 16. številki SN

2012

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

KNJIŽNICA MOZIRJE

Najbolj brane knjige v 
letu 2011

ODRASLI: 
Kluun: Vdovec, Garwood, Julie: Odkupnina, Gregory, Philippa: Druga 

sestra Boleyn, Kluun: Pride ženska k zdravniku, Quick, Amanda: Poželenje, 
Brown, Sandra: Nebeška vročica, Hosseini, Khaled: Tisoč veličastnih 
sonc, Barbery, Muriel: Eleganca ježa, Phillips, Susan Elizabeth: Lov na ne-
vesto, James, Erica Ljubezen in predanost.

MLADINA: 
Muster, Miki: Pustolovščine Zvitorepca, Trdonje in Lakotnika, 

Suhodolčan, Primož: Pica je kraljica, Suhodolčan, Primož: Kuža, zalju-
bljen kot pes, Tarbett, Debbie: Deset pogumnih paglavcev, Casalis, Anna: 
Mišek Tip nagaja, Butler, M. Christina: Prav poseben dan, Vitez, Gregor: 
Zrcalce, Kovač, Polonca: Pet kužkov išče pravega, Makarovič, Svetlana: 
Sapramiška, Podgoršek, Mojiceja: Čarovnica Uršula.
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Petek,
13. april

ob 16.00. Osnovna šola Ljubno
Cicido - pregledna revija pevskih zborov osnovnih šol 
Zgornje Savinjske doline
ob 16.30. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: Mirko se razjezi
ob 19.00. Kulturni dom Ljubno ob Savinji
Predavanje Humanitarno-medicinska odprava 
Etiopija 2010
ob 19.00. Glasbena šola Nazarje
Koncert Aleksandre Šuklar na tolkalih
ob 20.00. Športna dvorana Nazarje
Futsal končnica - KMN Nazarje Glin : KMN Slovenske 
Gorice

Sobota,
14. april

ob 9.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarski turnir - Nazarje Input, Celjski vitez, 
Zlatorog Laško A (pionirji U-12)

Nedelja, 
15. april

ob 10.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje Input : Zlatorog Laško A 
(pionirji U-14)

Torek,
17. april

ob 17.00. Knjižnica Luče
Ura pravljic: Lepa Izabela
ob 19.00. Knjižnica Mozirje
Zaključek 7. bralne značke za odrasle s podelitvijo 
priznanj

Sreda,
18. april

ob 17.00. OŠ Luče
Brezplačna delavnica: Izdelava nakita s pomočjo 
servietne tehnike
ob 17.00. Knjižnica Ljubno
Ura pravljic: Lepa Izabela

Petek, 
20. april

ob 18.00. Dom kulture Nazarje
Prireditev ob 35-letnici Vrtca Nazarje

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi 

Napovednik dogodkov MORDA STE ISKALI PRAV TO

ZAPOSLIMO
Za delo v Kavarni Luče iščemo natakarico (lahko tudi študentko). 

Gsm 041/455-420.
Sonja Strgar s.p., Luče 69, 3334 Luče.

STEKLARSTVO M Mozirje
Okvirjanje slik, termopan stekla, namizne plošče, ogledala, var-

nostna stekla, profilna (kopelit) stekla, senčila (žaluzije), prede-
lava starih okenskih kril v termopan izvedbo, izbočena nadzorna 
ogledala (za trgovine, lokale), izbočena cestna ogledala ... gsm 
051/396-269, faks: 03/584-11-49.

Jaka Marolt s.p., Mlinska pot 2a, 3330 Mozirje.

KMETJE, GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa osta-

la dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poce-
ni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Pirc d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

MONTAŽA SATELITSKIH SISTEMOV – POP TV IN 
A KANAL

Nudimo vam montaže satelitskih sistemov za sprejem POP TV in 
KANAL A – pooblaščeni monter za TOTAL TV in servis vseh sate-
litskih sistemov. Prašnikar s.p., tel. 03/584-51-94, gsm 041/688-
094.

Prašnikar Miro s.p., Elektro-instalacije in vzdrževanje elektro aparatov in na-
prav na terenu, Spodnje Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.

STEKLARSKA DELAVNICA TAMŠE, MOZIRJE
Vsa obdelava stekla, več na www.steklarstvo-tamse.com ali na 

031/305-532.
Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 12, 3330 Mozirje.

VSE VRSTE IZKOPOV
za novogradnje, ceste, dvorišča, rušenje objektov in odvoz ruše-

vin, izgradnja greznih jam, izposoja kompresorja. Gsm 041/631-
395.

TGM Janžovnik Aleš s.p., Zavodice 1, 3331 Nazarje.

ŠIVILJSTVO ŽANA 
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravila (menja-

va zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 
Oblak Z. Barbara s.p. Ljubija 88, 3330 Mozirje.

KOLESARSKI CENTER BELI ZAJEC MOZIRJE 
Edina športna trgovina v Zgornji Savinjski dolini. Tel. št. 05 925 

11 46, e naslov: belizajec.center@gmail.com. 
Janik, Bojan Napotnik s.p., Radegunda 21 a, Mozirje.

ŽIVALI – PRODAM
Prodam bikca frizijca, starega 1 te-
den; gsm 041/783-489.
Prodam telico čb, brejo 7 mesecev, 
pašno; gsm 041/324-377.
Prodam telico simentalko, težko 180 
kg; gsm 031/228-217.
Prodam prašiče odlične mesnate pa-
sme za nadaljnjo rejo, Fišar, Tabor; 
gsm 041/619-372.
Prodam mlade zajce, mesni tip, te-
toviranih staršev, cena 7 eur/kom; 
gsm 031/494-188.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim teleta za nadaljnjo rejo in kra-
ve za zakol; gsm 041/354-971.

Kupim račke mlakarice in racmana; 
gsm 031/880-532.

ŽIVALI – MENJAM
Menjam ovna ekološke reje; gsm 
031/221-912.
Menjam kaštruna mladega ali stare-
ga, js pasme; oddam tudi sobe v na-
jem; gsm 041/280-005.

DRUGO – PRODAM
Prodam klado za razsekavanje me-
sa in male gajbice; gsm 031/800-
852.
Prodam 1 m velikega novega pli-
šastega medveda Me to you; gsm 
031/642-353.

Prodam silažne bale; gsm 041/239-
017.
Prodam bukova drva v paleti; gsm 
040/551-211.
Prodam pajek pötinger, širine 4 m, 
dobro ohranjen, cena 1.600 eur; 
gsm 041/649-615.

DRUGO – KUPIM
Kupim traktor: zetor, IMT, štore ali uni-
verzal, dobro plačilo; gsm 051/203-
387.

VOZILA – PRODAM
Po simbolični ceni prodam otroško 
kolo; gsm 041/322-106.
Prodam : gorsko kolo 24 col in 26 col 
– balance; gsm 051/206-045.
Prodam hyundai accent 1.3, l. 1998, 
reg. do 24.7.2012, gsm 040/724-033.

Prodam renault twingo 1.2 pack, l. 
dec. 1997, odlično ohranjen; gsm 
051/207-273.
Prodam VW passat, l. 2004, prevož. 
170.000 km, nikoli poškodovan, vsa 
oprema; gsm 041/727-867.

NEPREMIČNINE
Dvosobno stanovanje v okolici 
Mozirja oddam; gsm 040/866-
613.
Oddamo poslovne prostore v centru 
Gornjega Grada po prostorih ali sku-
paj; gsm 041/535-569.
Na Ljubnem prodam hišo ali jo 
dam v najem in prodam traktor ze-
tor 47/18, l. 1976; gsm 051/731-
265.
Prodam hišo z gospodarskim poslo-
pjem v Bočni; gsm 031/811-191.
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Ljudje in dogodki, Čestitke
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Karin Govek iz Šmartnega ob Dreti je štu-
dentka športne vzgoje, učiteljica smučanja 
ter druga izzivalka stilske preobrazbe, ki vam 
jo predstavljamo.

Vizažistka Natalija Plankl je zapeljiv pogled 
pri Karin dosegla s tehniko ličenja imenovano 
smokey eyes oziroma zadimljen videz oči. Ta ve-
lja za eno najbolj priljubljenih in zaželenih tehnik 
tako med umetniki ličenja kot strankami. Ker je 
poudarek na očeh, se nikakor ne sme pretirava-
ti s šminko, zato je bil nanos le-te v nežnih, sve-
tlo roza odtenkih.

Letošnji pomladni trendi narekujejo pastelne 
in žive barve, zato je Nina Felicijan za Karin v 
trgovini BazarR izbrala hlače pastelne barve, ki 
jih je kombinirala z živo zeleno tuniko oziroma 
pisano majčko ter vedno modno jakno iz ume-
tnega usnja.

Kot vedno so tudi tokrat za modno obutev po-
skrbeli v trgovini Jurček, celotno dogajanje pa 
je za vas v svoj fotografski objektiv ujel Jan Zajc.

Še vedno vas izzivamo, da se prijavite in 
spremenite svoj videz tudi vi.

Stilski izziv

Urška Zorin iz Frizerskega salona HG se je od-
ločila, da Karin, ki je imela pred preobrazbo blond 
ravne lase, barvo las spremeni v bolj naravne to-
ne, nekoliko skrajša dolžino, močno nakodra ter 
vse skupaj popestri z ravnim frufrujem, kar prispe-
va k bolj igrivemu in navihanemu videzu.


